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nakon što smo u 2023. 
godini ostvarili sjajne re-
zultate, uspješni smo bili 
i u prvoj polovici ove go-
dine. Grad Lepoglava je 
samo u prvih 5 mjeseci 
osigurao financiranje 10 
projekata vrijednih 513 ti-
suća eura.

Ostvarili smo Prora-
čun Grada Lepoglave za 
2023. godinu, u iznosu od 
6,4 milijuna eura, što je 
najveći proračun u povije-
sti Grada Lepoglave, a iz-
mjenom i dopunom grad-
skog proračuna donijeli 
smo odluku o povećanju 
Proračuna za 2024. godi-
nu za čak 873 tisuće eura, 
odnosno za 10,8 posto na 
plan za ovu godinu.

Ovom izmjenom i do-
punom proračuna osigu-
rali smo pretpostavke za 
daljnja, značajna ulaganja, 
prije svega u komunalnu 
infrastrukturu na cijelom 
području Grada Lepogla-
ve.

Ovoga proljeća na-
pravili smo nove, zna-
čajne iskorake u razvoju 
Lepoglave. Započeli smo 
realizaciju jednog od naj-
važnijih projekata Grada 
Lepoglave, Program poti-
canje stanogradnje (POS), 
koji je namijenjen prven-
stveno mladim obiteljima, 
za koje ćemo osigurati 
najmanje 15 stanova. Želi-
mo dati mogućnost našim 
mladima da ostanu u na-
šemu gradu, ali i drugim 
mladim obiteljima da se 
mogu doseliti u naš grad. 
Takav projekt otvara i  
gospodarski napredak, jer 
nešto se gradi, stvaraju se 
nove vrijednost i korist za 
naše gospodarstvenike.

Javnosti smo predsta-
vili i projekt razvoja široko-
pojasnog interneta Lepo-
glava (PRŠI), još jedan, za 
budućnost Lepoglave izu-
zetno važan projekt. Ovim 
projektom obuhvaćeno je 
12.935 potencijalnih kori-
snika na području Lepo-
glave te u općinama Bed-
nja, Cestica, Donja Voća, 
Klenovnik i Vinica. Kada 
će 2026. godine ovaj stra-

teški projekt biti završen, 
on će bitno utjecati na ra-
zvoj cijelog lepoglavskog 
kraja, posebice njegovih 
gospodarskih i turističkih 
potencijala.

Formirali smo i novu 
poduzetničku zonu - Jug 1, 
kako bismo privukli nove 
investitore u Lepoglavu. 
O gospodarskom napret-
ku koji smo ostvarili po-
sljednjih godina, najbolje 
govori podatak da smo 
primjerice, 2025. godine 
imali gotovo tisuću neza-
poslenih, a danas je neza-
poslenih tek 80.

Ovog smo proljeća na-
stavili sanirati klizišta, ure-
đivali smo lokalne ceste, 
modernizirali smo javnu 
rasvjetu, nastavili smo ula-
gati i u obnovu i uređenje 
vatrogasnih objekata, kon-
tinuirano ulažemo u razvoj 
komunalne i društvene in-
frastrukture na cijelom po-
dručju Grada Lepoglave. 

Ovi projekti najbolje 
svjedoče kako vodimo 
politiku koja ima sadržaj i 
jasne ciljeve.

Lepoglava je već go-
dinama primjer dobre 
prakse u privlačenju sred-
stava iz Europske unije i 
državnih ministarstava, 
što potvrđuje da u Gradu 
i TKIC-u imamo stručne 
ljude koji izvrsno rade.

Uz ove kapitalne pro-
jekte u ovoj godini nastav-
ljamo ulagati i u školstvo, 
u programe za vatrogastvo, 
u socijalnu skrb, civilno 
društvo, ali i u programe 
kulture te u turistički ra-
zvoj.

Nastavljamo predano 
raditi kako bi ostvarili na-
šu viziju moderne i pros-
peritetne Lepoglave!

Vaš gradonačelnik 
Marijan Škvarić
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 i sugrađani,
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GRADU LEPOGLAVI ODOBRENA SREDSTVA ZA JOŠ DVA PROJEKTA 

Nova ulaganja u komunalnu 
infrastrukturu
Zahvaljujući kvalitetnim prijavama, Grad Lepoglava još je jednom bio uspješan 
na natječajima, a ovoga puta Gradu su odobrena sredstva za još dva projekta.

Grad je prijavio pro-
jekte na dva natječaja koje 
je raspisalo Ministarstvo 
regionalnog razvoja i fon-
dova Europske unije, pa 
je tako odlukom ministra 
Šime Erlića, Lepoglavi iz 
Programa održivog razvoja 
lokalne zajednice odobren 
iznos za sufinanciranje od 
30 tisuća eura za projekt 
modernizacije nerazvrstane 
ceste, odvojka Ulice Adama 
i Katarine Patačić u Lepo-
glavi.

Lepoglavi je ujedno 
iz Programa podrške brd-
sko-planinskog područja 
odobreno i sufinanciranje 
druge faze radova na iz-
gradnji Vatrogasnog doma 

u Kamenici u iznosu od 65 
tisuća eura.

Uz Grad Lepoglavu, u 
pripremi ova dva projekta 
sudjelovao i lepoglavski 
TKIC.

- Lepoglavi su odobre-
na još dva projekta ukupne 
vrijednosti 95 tisuća eura, 

koja smo dobili iz Mini-
starstva regionalnog razvo-
ja. To je samo dokaz da u 
Gradu, kao i TKIC-u, koji je 
sudjelovao u pripremi pro-
jekata, imamo kvalitetne i 
stručne ljude koji znaju što 
rade - istaknuo je gradona-
čelnik Marijan Škvarić.

MINISTAR PRAVOSUĐA, UPRAVE I DIGITALNE TRANSFORMACIJE POSJETIO LEPOGLAVU

Puna podrška u rješavanju 
problema državne imovine
Ministar pravosuđa, uprave i digitalne transformacije Damir Habijan tijekom 
posjeta Lepoglavi susreo se je s čelnim ljudima Grada Lepoglave. Na sastanku, 
na kojem su bili gradonačelnik Marijan Škvarić, predsjednik Gradskog vijeća Ro-
bert Dukarić i pročelnica Upravnog odjela za imovinsko pravne poslove i opću 
upravu Varaždinske županije Lovorka Horvat, ministru Habijanu predstavljen je 
problem državne imovine u Lepoglavi, koja već godinama nije u funkciji.

Kako Ministarstvo u 
svom djelokrugu ima i 
Upravu za zatvorski sustav 
i probaciju, od izuzetne je 
važnosti da je ministar me-
đu prvima posjetio upravo 
Kaznionicu u Lepoglavi, 
najveću u Hrvatskoj.

Na sastanku u gradskoj 
vijećnici ministar je upozo-
ren na dugogodišnje nerje-
šavanje problema s deva-
stiranom imovinom koja je 
u suvlasništvu ili vlasniš-
tvu Republike Hrvatske i 
Ministarstva pravosuđa, pri 
čemu su posebno istaknute 
parkovne površine, zgrade 
u ulici Hrvatskih pavlina, 
40 garaža, sportski centar i 
objekti uz crkvu.

Nerješavanje ovog pro-
blema bitno otežava razvoj 
grada u komunalnom, gos-
podarskom i društvenom 
pogledu.

- Posebno mi je dra-
go da se ministar Habijan 

odazvao na naš poziv, što 
prijašnji ministri nisu. Su-
radnja Grada i Ministarstva 
mora biti na najvišoj razini, 
jer imati u centru grada ta-
kvu ustanovu kao što je Ka-
znionica, dovodi do mnogih 
specifičnih situacija koje se 
moraju dogovorno rješava-
ti, za što obje strane moraju 
iskazati dobru volju - ista-
knuo je na sastanku grado-
načelnik Marijan Škvarić.

S tim se je složio i mi-
nistar pravosuđa, uprave 

i digitalne transformacije 
Damir Habijan.

- Grad Lepoglava ima 
veoma bogatu povijesnu i 
kulturnu baštinu, a da bi 
se ona sačuvala i prezen-
tirala na primjeren način, 
svoj doprinos mora dati i 
Kaznionica. Dajem punu 
podršku Gradu Lepoglavi 
u njenim nastojanjima i ak-
tivnostima da se ta vrijedna 
baština sačuva i valorizira - 
naglasio je na sastanku mi-
nistar Damir Habijan.

ODRŽANA 23. SJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA GRADA LEPOGLAVE

U samo pet mjeseci 10 projekata 
vrijednih 513 tisuća eura
U čitaonici Gradske knjižnice Ivana Belostenca održana je 16. svibnja -23. sjednica Gradskog vijeća Grada Lepoglave, na kojoj su 
vijećnici raspravljali o 24 točke dnevnog reda.

Vijećnici su jednogla-
sno prihvatili izvješća o 
radu Vatrogasne zajednice 
Grada Lepoglave te o po-
slovanju groblja u Lepogla-
vi, Kamenici i Višnjici, kao 
i o poslovanju lepoglavske 
Turističke zajednice, a jed-
noglasno su prihvaćena i 
izvješća o izvršenju Pro-
grama javnih potreba do-
nesenih uz Proračun Grada 
Lepoglave za 2023. godinu.

Na sjednici je usvojena 
i odluka o odabiru najpo-
voljnije ponude u postupku 
prodaje nekretnina u vla-
sništvu Grada Lepoglave, 
odluka o cesiji tražbine radi 
osiguranja za kreditno za-
duženje DVD-a Višnjica te 
odluka o određivanju plaće 
i drugih prava gradonačel-
nika.

Nekoliko točaka dnev-
nog reda odnosilo se i na 

prijedloge Programa rada 
Savjeta mladih Grada Le-
poglave, kao i prijedloge 
izmjena i dopuna Proraču-
na te programa građenja 
i održavanja komunalne 
infrastrukture, raspodijele 
sredstava za potrebe so-
cijalne skrbi, programa u 
vatrogastvu, civilnoj zaštiti 
i udruga građana te u spor-

tu, društvenim djelatnosti-
ma i turizmu.

- Prvom izmjenom i do-
punom Proračuna donijeli 
smo odluku o povećanju 
Proračuna za 2024. godinu 
za 873 tisuće eura, odno-
sno 10,8 posto na plan za 
2024. godinu. Ovo poveća-
nje odnosi se uglavnom na 
ulaganje u komunalnu dje-

latnost. Posebno želim ista-
knuti da je Grad Lepoglava 
u prvih 5 mjeseci osigurao 
10 projekata vrijednih 513 
tisuća eura. Zbog ovih pro-
jekata ali i natječaja za koje 
smo se prijavili i dobili pot-
pore, morali smo proračun 
usuglasiti s ovim izmjena-
ma prihoda, rashoda i iz-
dataka, kako bismo u dru-
goj polovici godine mogli 
raspisivati natječaje da bi 
mogli realizirati komunalnu 
djelatnost i daljnje aktivno-
sti - objasnio je gradona-
čelnik Lepoglave Marijan 
Škvarić, predstavljajući 
izvještaj o izvršenju Prora-
čuna Grada Lepoglave za 
2023. godinu.

Proračun Grada Lepo-
glave za 2023. godinu, u 
iznosu od 6,4 milijuna eura, 
najveći je u povijesti Grada 
Lepoglave.

- Prošle godine realizi-
rali smo 10 projekata iz fon-
dova Europske unije te 4 
projekta za koja smo povu-
kli sredstva iz naših mini-
starstava u vrijednosti 3,6 
milijuna eura bespovratnih 
sredstava, koja smo uložili 
u razvoj Grada Lepoglave - 
istaknuo je gradonačelnik 
Marijan Škvarić.

Na sjednici je jednogla-
sno usvojena i Rezolucije 
o proglašenju Grada Lepo-
glave sigurnim mjestom za 
žene.

Vijećnicima je podne-
seno i izvješće o radu gra-
donačelnika za drugu po-
lovicu 2023. godine, a na 
znanje su dana i izvješća o 
radu IVKOM-a i poslovanju 
VARKOM-a te Izvješće o 
utrošku proračunske zalihe 
za razdoblje od siječnja do 
travnja ove godine.

Lepoglavi je odobreno sufinanciranje i druge faze radova na izgradnji 
Vatrogasnog doma u Kamenici

Ministar Damir Habijan na sastanku sa čelnim ljudima Grada Lepoglave

Vijećnici su donijeli odluku o povećanju proračuna za 2024. godinu za 
čak 873 tisuće eura, odnosno za 10,8 posto

TKIC će dobiti prilaznu rampu za osobe s invaliditetom

NASTAVLJEN PROJEKT UREĐENJA TKIC-A

Svi će objekti biti dostupni 
osobama s invaliditetom
Nakon prve faze uređenja Turističko kulturno-informativnog centra u Lepo-
glavi, tijekom koje je bila izvedena rekonstrukcija oštećenog stepeništa i pro-
stora ispred glavnog ulaza, u tijeku su radovi druge faze - izgradnja prilazne 
rampe za osobe s invaliditetom.

Bespovratna sredstva 
za ovu fazu uređenja zgra-
de TKIC-a, u iznosu od 12 
tisuća eura, osiguralo je 
Ministarstvo branitelja.

Ukupna vrijednost ra-
dova je 20 tisuća i 500 eura, 
a ugovor s izvođačem ra-
dova - tvrtkom TTG iz Viš-
njice potpisao je Marijan 
Škvarić, gradonačelnik 
Lepoglave.

- Ovim projektom na-
stavljamo daljnje ulaganje 
u uređenje našeg Turistič-
ko kulturno-informativnog 
centra. Završetkom ovog 
projekta u svim javnim 
objektima u Lepoglavi bit 
će osiguran prilaz osobama 

s invaliditetom. Ukupna 
vrijednost projekta je više 
od 20 tisuća eura, a dio tih 
sredstava osigurano nam 
je iz Ministarstva branite-

lja - rekao je gradonačelnik 
Marijan Škvarić te dodao 
kako je ostatak potrebnih 
sredstava osiguran u grad-
skom proračunu.

PRIPREMA SE GRADNJA NOVE CESTE U 
LEPOGLAVI

Investicija 
vrijedna više od 
pola milijuna eura
Grad Lepoglava prijavio je projekt izgradnje ce-
ste u Lepoglavi na dionici Mažuranićeva ulica 
-groblje na Natječaj za provedbu intervencije 
73.13. -Potpora javnoj infrastrukturi u ruralnim 
područjima, koji je objavila Agencija za plaća-
nja u poljoprivredi, ribarstvu i ruralnom razvoju.

Planirana je izgrad-
nja nove prometnice 
duljine 280,52 metara 
na dionici između Ma-
žuranićeve ulice i Kva-
ternikove ulice prema 
groblju u Lepoglavi, a 
bit će izvedeni radovi 
na kolniku ceste, bicikli-
stičko - pješačkoj stazi, 
zelenom pojasu, te na 
oborinskoj odvodnji, 
DTK mreži te prometnoj 
signalizacije. Planirana 
je i digitalizacija uvo-

đenjem pametne LED 
javne rasvjete kojom će 
se omogućiti efikasno i 
optimalno gospodarenje 
rasvjetnom cestovnom 
infrastrukturom te digi-
talna meteo stanica za 
mjerenje parametara na 
kolniku.

Ukupna vrijednost 
projekta je 533 tisuće i 
259 eura, od čega očeki-
vana bespovratna sred-
stva iznose 477 tisuća i 
601 euro.
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ZABILJEŽENO

Sanacija klizišta 
u Gornjoj Višnjici
Nakon potpisivanje ugovora s izvođačem ra-
dova “Građevinski obrt - Iskop” iz Klenovnika, 
izvode se radovi na sanaciji klizišta u Gornjoj 
Višnjici kod kućnog broja 42 A.

Vrijednost radova je 
55.384 eura a Hrvatske 
vode sudjeluju s 36.000 
eura bespovratnih sred-
stava.

U planu je i sanaci-
ja klizišta u Zlogonju - 

Jurenci, Gornjoj Višnjici 
- Kotršćak, Očuri i Vesi. 
Projektna dokumentaci-
ja je već izrađena pa se 
očekuje daljnja podrška 
Hrvatskih voda u sanaci-
ji klizišta.

MJESNI ODBOR ŽAROVNICA

Završeno uređenje 
lokalne ceste
U Mjesnom odboru Žarovnica završeni su radovi 
na asfaltiranju i površinskoj obradi nerazvrsta-
ne ceste. Radove na dionici u dužini 660 metara 
izvela je tvrtka Colas iz Varaždina, a vrijednost 
radova iznosila je 20 tisuća i 245 eura.

Stjepan Vresk, 
predsjednik Mjesnog od-
bora Žarovnica posebno 
je istaknuo da će se u 
budućnosti, zahvaljujući 
novouređenoj cesti, bit-
no smanjiti trošak njezi-
na tekućeg održavanja te 
da će uređenje ove pro-
metnice biti poticaj za 
snažniji turistički razvoj 
na području Žarovnice. 

Gradonačelnik Lepo-
glave Marijan Škvarić 
pak je posebno istaknuo 
kako Grad ulaganjima u 

uređenje lokalnih cesta 
kontinuirano povećava 
sigurnost svih sudionika 
u prometu.

- Asfaltiranjem i obra-
dom nerazvrstanih cesta 
radimo i na poboljšanju 
uvjeta i kvalitete života 
naših građana jer, osim 
što će prometovanje po 
novouređenoj cesti biti 
sigurnije, ono će također 
biti i ugodnije - poručio 
je gradonačelnik Marijan 
Škvarić.

Radovi na sanaciji klizišta u Gornjoj Višnjici

Nerazvrstane ceste uređuju se i na području Mjesnog odbora Žarovnica

ENERGETSKA OBNOVA ZGRADE DOBROVOLJNOG VATROGASNOG DRUŠTVA 
VIŠNJICA

Projekt vrijedan više od 
pola milijuna eura
U Vatrogasnom domu Višnjica održana je 22. svibnja početna konferencija pro-
jekta „Energetska obnova zgrade Dobrovoljnog vatrogasnog društva Višnjica”, 
koji je financiran iz Nacionalnog plana oporavka i otpornosti 2021.-2026.

Ukupna vrijednost 
ovog projekta je 533 tisuće 
i 569 eura, a Europska uni-
ja projekt sufinancira s 222 
tisuće i 679 eura bespovrat-
nih sredstava, dok je Grad 
Lepoglava osigurao preo-
stalih 310 tisuća i 890 eura.

Na početnoj konferen-
ciji u Višnjici Marijan 
Škvarić, gradonačelnik 
Lepoglave, istaknuo je 
zadovoljstvo što će reali-
zacijom ovoga kapitalnog 
projekta biti ostvaren cilj 
da sva vatrogasna društva 
s područja Grada Lepogla-
ve - DVD Lepoglava, DVD 
Kamenica i DVD Višnjica, 
imaju adekvatne uvjete za 
rad.

- Za DVD Kamenica 
smo ove godine napravili 
drugu fazu, za DVD Lepo-
glavu planiramo se javiti 
na natječaj koji će biti ras-
pisan krajem ove godine a 
za koji već imamo građe-
vinsku dozvolu i spreman 
projekt, a u Višnjici je u ti-
jeku provođenje programa 
Energetska učinkovitost na 
zgradi DVD-a, koji će obu-
hvatiti izmjenu krovišta, 
obnovu fasade i stolarije, 
uvođenje grijanja, ugrad-
nju toplinske pumpe te 
postavljanje punionice za 
električna vozila - istaknuo 
je gradonačelnik Marijan 
Škvarić.

Završetak krajem godine
Ovim ulaganima završit 

će projektni ciklus, vrije-
dan više od 3 milijuna eura.

- Članovi dobrovoljnog 
vatrogasnog društva prije 
svega štite ljude i imovinu, 
stoga im kao gradonačel-
nik zahvaljujem na njiho-
vom radu, trudu i požrtvov-
nosti. No, da bi vatrogasci 
bili uspješni u obavljanju 
svojih dužnosti moramo im 
osigurati primjerene uvjete 
za rad, adekvatnu opremu 
i stalno osposobljavanje. 
Nadam se da ćemo krajem 
godine skupštinu DVD-a 
Višnjica održati u obnovlje-
nom domu višnjičkih vatro-
gasaca - poručio je grado-
načelnik Marijan Škvarić.

Stjepan Križanec, 
predsjednik DVD-a Višnji-
ca na konferenciji je ista-
knuo kako ovo dobrovoljno 
vatrogasno društvo, koje je 
osnovano  1951. godine, 
ima stotinjak članova, koji 
već godinama „vode bor-
bu za adekvatni vatrogasni 
dom i spremište.

- Unazad godinu dana 
je zaista izvršeno sve što je 
obećano pa je tako počela 
i energetska obnova našeg 
vatrogasnog doma - ista-
knuo je predsjednik DVD-a 
Višnjica.

Zahvala vatrogascima
Predsjednik Gradskog 

vijeća Grada Lepoglave 
Robert Dukarić naglasio 
je kako se konačno ostva-
ruju projekti koji su plani-
rani godinama.

- Vidite da se ovdje radi 
punim mahom. Srce mi je 
puno emocija jer je upra-

vo to ono što trebamo dati 
našim vatrogascima, koji 
svaki dan brinu za naše 
građane, i to ne samo kad 
izbije požar. U zadnje vri-
jeme imamo, nažalost, jako 
puno poplava pa naši va-
trogasci uskaču kako bi po-
mogli građanima. Gradsko 
vijeće je donijelo odluku, fi-
nancije su riješene, nadam 
se da ćemo se ponovno ov-
dje naći kada radovi završe 
i proslaviti - istaknuo je 
predsjednik Gradskog vije-
ća Robert Dukarić.

Radove ina energetskoj 
obnovi vatrogasnog do-
ma u Višnjici izvodi tvrtka 
TTG, čiji je direktor Tomo 
Zgrebec istaknuo kako se 
obavljaju građevinski ra-
dovi na stabilnosti objekta 
pa je bilo potrebno dodat-
no ojačati konstrukciju s 
vertikalnim i horizontalnim 
armirano-betonskim ser-
klažima.

- Rok za završetak rado-
va je 10 mjeseci, ali se na-
damo da ćemo sve radove 
završiti i prije roka - poru-
čio je direktor Tomo Zgre-
bec.

Domagoj Oštarjaš 
iz tvrtke IPC inženjering, 
koja obavlja nadzor za gra-
đevinsko obrtničke radove 
naglasio je kako se svi ra-
dovi izvode na vrlo visokoj 
razini, sukladno tehničkoj 
dokumentaciji te unutar 
terminskog plana i potpisa-
nog ugovora.

ODRŽANI 14. LEPOGLAVSKI DANI

Atraktivni program za sve generacije
Ovogodišnji, 14. Lepoglavski dani, ponudili su niz atraktivnih programa za sve generacije.

U tri dana ove zabav-
no-turističke manifesta-
cije posjetitelji su uživali 
u sadržajno bogatom i 
raznolikom programu za 
sve generacije. Od petka 
do nedjelje, od 12. do 14. 
srpnja, posjetitelji su u 
gradskom parku uživali 
uz projekciju „Garfielda“ u 
Kinu na otvorenom, zani-

mljivom viteškom kampu, 
odličnoj kotlovini i finim 
vinima Pri klijeti i u Maloj 
zagorskoj klijeti, raznolikoj 
ponudi na Sajmu domaćih 
izlagača i Gljivarijadi.

Odličnu zabavu u ve-
černjim satima osigurali 
su Trio Verse, Ljubav-
nici i MozArt bend, a 
posjetitelje su nasmijali i 
stand up komičari.

Zabavne sportske igre 
privukle su brojne ekipe 
koje su se natjecale u već 
pomalo zaboravljenim dis-
ciplinama. Odlično je bilo 
i na radionicama, na koji-
ma su žene učile vesti na 
platnu, a djeca - izraditi 
hvatač snova i cirkuske 
vještine.

Uz to, veseli i dobar 
odaziv na 15. lepoglavsku 
biciklijadu, a Dan otvore-
nih vrata DVD-a Lepogla-

va još je jednom pokazao 
da vatrogasna oprema, 
vožnja u vatrogasnim vozi-
lima i vatrogasci zanimaju 
i velike i male.

I ovogodišnji Lepoglav-
ski dani su pokazali da je 
ta trodnevna zabavno-tu-
ristička manifestacija u 
gradskom parku manife-
stacija koju Lepoglavčani 

vole i rado posjećuju. Or-
ganizatori - Turistička za-
jednica grada Lepoglave, 
Grad Lepoglava i TKIC 
zahvaljuju svim partneri-
ma koji su sudjelovali u 
pripremi programa, a po-
sebno posjetiteljima koji 
su pomogli da ovo 14. iz-
danje postane jedan lijepi 
događaj za pamćenje.

Održana je početna konferencija projekta „Energetska obnova zgrade Dobrovoljnog vatrogasnog društva Višnjica” Nove avantura mačka Garfielda u Kinu na otvorenom

Na Lepoglavskim danima ponovo se kuhala izvrsna kotlovina

Dojmljiv program Loop cirkusa s LED rekvizitima

Odličan koncert imao je i MozArt bend

Viteški kamp u Gradskom parku

Na Lepoglavskim danima mogli su se kušati domaći specijaliteti

Atraktivno natjecanje na Zabavnim sportskim igrama
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POSTAVLJENA NOVA JAVNA RASVJETA U GORICI

Ulaganje od gotovo 
10 tisuća eura
Završeni su radovi na izgradnji produžetka jav-
ne rasvjete u ulici Gorica na sv. Ivanu, u koju se 
uložilo 9.900 eura.

Novih sedam beton-
skih stupova s LED ra-
svjetom bitno će doprini-
jeti povećanju sigurnosti 
svih sudionika u prome-
tu, naročito djece, na ce-
sti na kojoj je prije neko-
liko godina napravljena i 
velika sanacija klizišta. 

Predstavnici Mjesnog 
odbora Lepoglava na če-
lu s predsjednicom Ma-
rijom Ribić , izrazili su 
zadovoljstvo izvedenim 
radovima jer su sada go-
tovo završena ulaganja 
u javnu rasvjetu na po-
dručju naselja Gorica.

ZABILJEŽENO

Uređuju se 
zelene površine
U tijeku su komunalni radovi na uređenju zele-
nih površina u Lepoglavi.

Tijekom proljetnih 
mjeseci pristupilo se je 
prorjeđivanju i rušenju 
starijih i bolesnih sta-
bala te sadnji cvijeća. U 
Mihanovićevoj ulici je 
posađeno 10 javora,  kao 

početak formiranja drvo-
reda. Daljnje uređenje će 
se provoditi nakon izrade 
“Strategije upravljanja 
urbanim zelenilom” za-
jedno sa stručnim par-
tnerom i građanima.

Postavljena nova rasvjeta doprinijet će većoj sigurnosti prometa

U Mihanovićevoj ulici će biti zasađen novi drvored

PREDSTAVLJEN PROGRAM POTICANE STANOGRADNJE U LEPOGLAVI

Gradit će se zgrada s najmanje 15 stanova
Jedan od najvažnijih projekata Grada Lepoglave, namijenjen prvenstveno mladim obiteljima, je Program poticanje stanogradnje 
(POS), koji je predstavljen na konferenciji za novinare koja je održana 10. travnja u Gradskoj vijećnici.

Nakon što je Vlada 
Republike Hrvatske na 
293. sjednici, koja je odr-
žana 14. ožujka, donijela 
odluku o prijenosu u vla-
sništvo Agenciji za prav-
ni promet i posredovanje 
nekretninama nekretnine 
u katastarskoj općini Le-
poglava, upravo za reali-
zaciju Programa poticane 
stanogradnje, stvoreni su 
uvjeti za realizaciju ovoga 
kapitalnog projekta u Le-
poglavi.

Na konferenciji je gra-
donačelnik Lepoglave Ma-
rijan Škvarić istaknuo 
kako će, nakon što je ova 
čestica dana u vlasništvo 
APN-u, Agencija zajedno 
s Gradom Lepoglavom po-
krenuti daljnje procedure 
kako bi se definirala lista, 
napravio projektni zadatak 
i definirao broj stanova. 
Cijena će biti jedinična po 
stanovima, a za njihovu 
dodjelu bit će raspisan na-
tječaj.

Politika sa sadržajem
Gradonačelnik je pri-

tom izrazio nadu da će pro-
jektni zadatak i potrebna 
dokumentacija biti završeni 
već ove godine.

- Cilj koji smo si posta-
vili je osigurati, prije svega, 
radna mjesta i to smo u 
Lepoglavi uspjeli, a sada, 
posebice mladim obitelji-
ma, moramo omogućiti i 
rješavanje stambenog pi-
tanja. Upravo s ovim pro-
jektom želimo im osigurati 
i krov nad glavom. Vezano 
uz POS, posebno želim na-
glasiti tri bitne odrednice. 
Prva je da se bavimo poli-
tikom koja ima sadržaj i ja-
sne ciljeve. Želimo dati mo-
gućnost našim mladima da 
ostanu u našemu gradu, ali 
i drugim mladim obiteljima 
da se mogu doseliti u naš 
grad. Takav projekt otvara 
i gospodarski napredak, 
jer nešto se gradi, stvaraju 
se nove vrijednost i korist 
za naše gospodarstveni-
ke. Treća stvar koju bih 
također sa zadovoljstvom 
istaknuo je moje uvjerenje 
da je ovo i početak rješa-
vanja državne imovine na 
području Grada Lepoglave, 
gdje je čak 60 posto zemlja-

nih površina i objekata u 
državnom vlasništvu. To 
nas onemogućava u kvali-
tetnom investicijskom za-
mahu na svim razinama, 
kako u gospodarskom, ko-
munalnom, tako i u druš-
tvenom dijelu. Vjerujem da 
će rješavanjem tog dugo-
godišnjeg problema Lepo-
glava dobiti novi zamah u 
svom razvoju - naglasio je 
na konferenciji gradonačel-
nik Marijan Škvarić i dodao 
kako će krajem iduće godi-
ne biti mladim obiteljima 
dodijeljeno minimalno 15 
ključeva novih POS stano-
va.

Niz projekata za mlade
Gradonačelnik Lepo-

glave istaknuo je tom pri-
likom kako je gradnja POS 
stanova u Lepoglavi jedna 
od učinkovitih mjera prona-
talitetne politike te jedan od 
niza projekata za mlade na 
području Grada Lepoglave.

- Za mlade imamo i 
mnoge druge projekte. Da-
jemo potpore za novoro-
đene od 400 eura na više, 
a ponosno mogu reći i da 
sva djeca imaju smještaj 
u našim dječjim vrtićima. 
Nemamo liste čekanja, a 
prosječna cijena vrtića je 
50 eura, što je dosta pri-
hvatljivo. Osnovne škole 
su nam u jednoj smjeni, 
također imamo produženi 
boravak a financirane sve 
vanškolske i vannastavne 
aktivnosti. Mladim obite-
ljima, studentima dajemo 
potpore za njihovo školova-
nje, nakon čega im dajemo 
i potpore za investicije u 
gospodarstvu i 5,5 tisuća 
eura bespovratnih sredsta-
va u slučaju da kupe imo-

vinu, bilo stan ili kuću na 
području Grada Lepoglave 
- rekao je gradonačelnik 
Marijan Škvarić.

Na konferenciji za novi-
nare, na kojoj je bio i Ro-
bert Dukarić, predsjednik 
Gradskog vijeća Grada 
Lepoglave, te gradski vi-
jećnici, istaknuto je zado-
voljstvo što će POS stanovi 
biti izgrađeni upravo u Le-
poglavi.

- Pred nama je još jed-
na realizacija, kao i u 83 
jedinice lokalne samou-
prave koje su do sada re-
alizirale projekte poticane 
stanogradnje s ukupno 

8.900 stanova. Za to je bi-
lo potrebno izdvojiti oko 
142 milijuna eura državnih 
sredstava kao poticaj - na-
glasio je Željko Uhlir, dr-
žavni tajnik u Ministarstvu 
prostornog uređenja, gradi-
teljstva i državne imovine.

Državni tajnik tom je 
prilikom upozorio da je u 
Hrvatskoj oko 400 tisuća 
praznih stanova te je naja-
vio da će država napraviti 
model poticaja da se dio 
praznih stanova nađe na tr-
žištu priuštivog najma.

- Zasad smo u konceptu 

stambene politike predvi-
djeli  tri smjera, kako bismo 
što prije i što jednostavnije 
našim građanima omogu-
ćili priuštivo stanovanje, a 
POS i poticajna stanograd-
nja idu dalje - poručio je 
Željko Uhlir.

U novim stanovima 
krajem sljedeće godine

Dragan Hristov, di-
rektor Agencije za pravni 
promet i posredovanje ne-
kretninama (APN) na kon-
ferenciji je najavio kako će 
se u Lepoglavi izgraditi od 
15 do 20 stanova, te da bi 
građevinsku dozvolu mogli 
dobiti kroz nekoliko mjese-
ci.

- Izgradnja ovakvog 
objekta traje oko godinu 
dana, tako da se nadam 
da ćemo do kraja sljedeće 
godine imati nove stanare 
u svojim novim domovima 
-poručio je Dragan Hristov, 
dodavši kako će ove stano-
ve biti moguće i unajmiti.

Na konferenciji je o dr-
žavnoj imovini na području 
Varaždinske županije govo-
rio župan Anđelko Stri-
čak.

- Treba naglasiti da 
je stanogradnja iznimno 
bitna, ponajviše za mlade 
obitelji. No, osim stana nji-
ma je važno i radno mjesto, 
vrtić i škola. Područjem 
Varaždinske županije pro-
lazi autocesta i prirodno 
je da se najveći broj po-
duzetničkih zona nalazi 
upravo uz autocestu, da 
ne uništavamo ostale ceste 
koje su nam izuzetno bitne. 
Zbog toga će po postupku 
proglašenja Ivančice, Stra-
hinjčice, Maceljskog gorja 
i Ravne gore - Parkom pri-

rode, turizam biti najjača 
gospodarska grana u ovom 
kraju. U susjednoj, Općini 
Donja Voća nalazi se špilja 
Vindija, u Općini Bednja je 
Trakošćan, najljepši hrvat-
ski dvorac, ovdje je i jedini 
ugasli vulkan u Hrvatskoj, 
uz koji planiramo izgraditi 
prezentacijski centar. Sve 
su to atrakcije koje će pri-
vući turiste. Kada, za tri, 
četiri godine, realiziramo 
te projekte, do Lepoglave 
će stići i brza cesta, pa će 
ovaj kraj biti zeleni biser ne 
samo Lepoglave, već i Va-
raždinske županije i cijele 
kontinentalne Hrvatske - 
najavio je župan Varaždin-
ske županije.

Ulaganje u budućnost 
Lepoglave

Projekte koji se ostva-
ruju u Lepoglavi na konfe-
renciji je pohvalio saborski 
zastupnik Predrag Štro-
mar, nekadašnji ministar 
graditeljstva i prostornog 
uređenja u čijem je manda-
tu pokrenut program poti-
cane stanogradnje.

-Svi ovi projekti koji se 
ostvaruju u Lepoglavi i nje-
noj okolici, izuzetno su važ-
ni za budućnost Lepoglave 
i mještana ovoga kraja ali i 
naše županije. Kao sabor-
ski zastupnik mogu samo 
podržati sve te projekte te 
nastojati da zakonske akte 
što bolje prilagodimo no-
vim potrebama - rekao je 
saborski zastupnik Predrag 
Štromar.

O programu POS-a na 
konferenciji su govorili i 
Robert Šplajt, načelnik 
Općine Kumrovec, te Mir-
ko Korotaj, načelnik Opći-
ne Cestica, u kojoj je prove-
den POS program.

- Još prije niz godina u 
Općini Cestica počeli smo 
provoditi strategiju razvoja 
kako bismo osigurali bolju 
budućnost svim mladima u 
našoj općini. U Cestici gra-
dimo već treću POS zgradu, 
jer želimo mlade zadržati u 
ovom našem kraju uz gra-
nicu - istaknuo je načelnik 
Mirko Korotaj.

Nakon konferencije su-
dionici su obišli lokaciju 
na kojoj će se graditi POS 
stanovi u Lepoglavi.

OSTVARUJE SE PROJEKT RAZVOJA ŠIROKOPOJASNOG INTERNETA (PRŠI)

Gradi se infastruktura 
budućnosti
Projekt razvoja širokopojasnog interneta Lepoglava (PRŠI) predstavljen je u 
lepoglavskoj gradskoj vijećnici, a gradonačelnik Marijan Škvarić tom je pri-
godom naglasio kako je zadatak načelnika i gradonačelnika razvijati njihove 
životne sredine, a resurse kojima raspolažu podići na najveću moguću razinu.

Zahvaljujući ulaganju 
tvrtke OPTIX infrastructu-
re i sredstvima iz Nacional-
nog plana oporavka i otpor-
nosti, nakon provedenog 
natječaju Ministarstva mo-
ra, prometa i infrastrukture 
za dodjelu bespovratnih 
sredstava iz Nacionalnog 
programa oporavka i ot-
pornosti (NPOO) za razvoj 
infrastrukture širokopoja-
snog pristupa na područ-
jima gdje nema dovoljno 
komercijalnog interesa za 
ulaganja potpisani su ugo-
vori o sufinanciranju 17 
projekata.

Ukupna vrijednost 
projekta je veća od 200 
milijuna eura, a riječ je o 
najvećem greenfield tele-
komunikacijskom projektu 
povezivanja ruralnih pod-
ručja Republike Hrvatske 
infrastrukturom brzog ši-
rokopojasnog pristupa in-
ternetu. Među spomenutim 
projektima je i PRŠI Lepo-
glava koji obuhvaća 12.935 
potencijalnih korisnika u 
„bijelim područjima“ u gra-
du Lepoglavi te u općina-
ma Bednja, Cestica, Donja 
Voća, Klenovnik i Vinica. 
Projekt će biti sufinanciran 
sredstvima iz NPOO-a u 
iznosu od 5,8 milijuna eura.

- Uvidjeli smo da je je-
dan od većih problema do-
stupnost širokopojasnog, 
brzog interneta na ovom 
području. Ipak je ovo rural-
no, brdsko-planinsko po-
dručje, koje otežava razvoj 
svih naših potencijala. No, 
definirali smo projektno 
područje u okviru grada 
Lepoglave i njene okolice te 
smo izradili program razvo-
ja širokopojasnog interneta 
- istaknuo je gradonačelnik 
Marijan Škvarić na konfe-
renciji za novinare na kojoj 
je predstavljen ovaj važan 
infrastrukturni projekt.

Za projekt osigurano 
5,8 milijuna eura

Projekt je prijavljen na 
raspisani natječaj Mini-
starstva mora, prometa i 
infrastrukture, a sredstva 

za njegovu provedbu su 
osigurana.

- Dobili smo i partnera, 
tvrtku OPTIX infrastructu-
re koja se javila na taj pro-
gram, za koji je Ministar-
stvo odobrilo 5,8 milijuna 
eura. Nadam se da će do 
lipnja 2026. godine kada je 
rok za završetak, svako do-
maćinstvo na tim područji-
ma koja nemaju optički ka-
bel za dostupnost internetu 
dobiti priključak koji će biti 
besplatan jer ga plaća Eu-
ropska unija. Mi ćemo na-
kon toga sigurno osigurati 
da naša domaćinstva, naši 
ljudi imaju priključak na 
infrastrukturu budućnosti, 
kako bismo mogli komu-
nicirati s cijelim svijetom, 
što će omogućiti našim 
gospodarstvenicima da bu-
du puno konkurentniji, ne 
samo u Hrvatskoj, nego u 
cijelom svijetu. Uz ovu in-
frastrukturu će i sva ostala 
infrastruktura koju trebamo 
izraditi biti na još višoj ra-
zini. Vjerujem da će za ne-
koliko godina cijelo ovo po-
dručje dobiti novi zamah i 
nove potencijale - zaključio 
je gradonačelnik Marijan 
Škvarić.

Pristup najnovijoj 
tehnologiji 

Nenad Kaić iz OPTIX 
infrastructure istaknuo je 
kako je cilj vratiti i održati 
život u ruralnim, odnosno 
brdsko-planinskim područ-
jima.

- Svi će dobiti najnovi-
ju tehnologiju koja postoji 
globalno. Tu će biti najveće 
moguće brzine interneta, 

neće biti razlike kod neko-
ga u Zagrebu ili Rijeci ili 
ovdje. Građani će moći bi-
rati što im je potrebno od 
ponude operatera koji će 
se sad probuditi i vidjeti da 
postoji i ovaj dio Hrvatske 
koji je malo zapostavljen. 
Vjerujemo da će se dogo-
diti preobražaj ovog kraja - 
naglasio je Nenad Kaić.

OPTIX infrastructure 
je tvrtka u vlasništvu Meri-
diama, francuskog investi-
cijskog fonda s globalnom 
prisutnošću, specijalizira-
nog za razvoj, financiranje i 
dugoročno upravljanje odr-
živom javnom infrastruktu-
rom.

- Mreža će biti izgrađe-
na uz potporu lokalne sa-
mouprave i ljudi koji tu ži-
ve. Bez njih nema uspjeha 
projekta. Mreža bi trebala 
biti gotova u lipnju 2026. 
godine, u nekim dijelovima 
možda čak i prije i svi će 
tada, i škole i vrtići, imati 
dobru infrastrukturu - naja-
vio je direktor OPTIX infra-
structure.

Zadovoljstvo zbog pro-
vedbe ovoga projekta ni-
su krili ni Damir Poljak, 
načelnik Općine Bednja, 
Mladen Blaško, načelnik 
Općine Klenovnik, Mirko 
Korotaj, načelnik Općine 
Cestica te Sanja Kočet, 
načelnica Općine Donja 
Voća, koji su se složili da 
realizacija ovog projekta 
znači veliki potencijal za 
razvoj IT tehnologije, podu-
zetništva i turizma u ovom 
dijelu Varaždinske župani-
je.

Sudionici konferencije obišli su lokaciju na kojoj će se graditi POS stanovi

Na konferenciji za novinare predstavljen je Program poticane 
stanogradnje u Lepoglavi

Čelni ljudi jedinica lokalne samouprave na čijem se području provodi 
projekt na konferenciji za novinare u Lepoglavi
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OBILJEŽENA JE 30. GODIŠNJICA DJELOVANJA 
VATROGASNE ZAJEDNICE GRADA LEPOGLAVE

Zahvalnice 
za doprinos 
vatrogastvu 
U Domu kulture u Lepoglavi svečano je obi-
lježena 30. godišnjica djelovanja Vatrogasne 
zajednice Grada Lepoglave, na kojoj je grado-
načelnik Marijan Škvarić uručio svečanu za-
stavu lepoglavskim vatrogascima.

Kako je istaknuto 
na svečanosti, stoljetna 
tradicija vatrogastva u 
Lepoglavi svoj je današ-
nji organizacijski oblik 
dobila 1993. godine.

Na svečanosti je 
Juraju Županiću, uru-
čena plaketa počasnog 
zapovjednika Vatroga-
sne zajednice Grada Le-
poglave, a u ovoj sveča-
noj prilici vatrogascima 
su dodijeljene i zahval-
nice za dugogodišnji do-
prinos vatrogastvu.

Vatrogasno društvo 
slovenske općine Videm 
na svečanosti je uručilo 
medalje te počasno član-

stvo Mariju Canjugi, 
predsjedniku Vatrogasne 
zajednice Grada Lepo-
glave i zapovjedniku Ve-
dranu Horvatu.

Na svečanosti je 
gradonačelnik Marijan 
Škvarić pohvalio rad i 
entuzijazam vatrogasa-
ca, pri čemu je posebno 
istaknuo velika ulaganja 
Grada Lepoglave, koja 
već godinama, kontinu-
irano ulaže u opremanje 
i poboljšanje uvjeta rada 
vatrogasnih društava, od 
ulaganja u vatrogasna 
vozila i opremu do ulaga-
nja u obnovu i izgradnju 
vatrogasnih domova.

PRIPADNICI GARDIJSKE OKLOPNO - MEHANIZIRANE BRIGADE POSJETILI LEPOGLAVU

Lepoglava čuva nasljeđe svojih branitelja
Lepoglavu su 22. travnja posjetili pripadnici Gardijske oklopno-mehanizirane bri-
gade, koji su svoj posjet započeli pješačkom hodnjom na Ravnu goru. Po povratku 
odali su počast lepoglavskim braniteljima poginulim u Domovinskom ratu.

Tijekom susreta s pri-
padnicima ove postrojbe 
članovi Udruge veterana 
branitelji Hrvatske - Lepo-
glava predstavili su lepo-
glavske branitelje i njiho-

vu ulogu u Domovinskom 
ratu.

Pripadnici Gardijske 
oklopno - mehanizirane 
brigade razgledali su i 
izložbu militarija, a prigod-

nim riječima obratili su im 

se Dalibor Škvarić, pred-

sjednik P.A.S. kluba Lepo-

glava te Marijan Škvarić, 

gradonačelnik Lepoglave.

Gradonačelnik Marijan Škvarić uručio je svečanu vatrogasnu zastavu

BROJNE AKTIVNOSTI TIJEKOM SVIBNJA - MJESECA ZAŠTITE OD POŽARA

Velika ulaganja Grada u 
vatrogastvo
Povodom Mjeseca zaštite od požara lepoglavski gradonačelnik Marijan Škva-
rić održao je sastanak s članovima Vatrogasne zajednica Grada Lepoglave i 
dobrovoljnih vatrogasnih društava Lepoglava, Kamenica i Višnjica.

Tijekom cijelog svibnja, 
Mjeseca zaštite od poža-
ra, lepoglavski vatrogasci 
su provodili niz aktivnosti 
usmjerenih na upozorava-
nje od opasnosti od požara.

Jedna od najčešćih opa-
snosti svakako je loženje 
vatre na otvorenom, pa je 
tom prilikom istaknuto ka-
ko su građani prilikom pa-
ljenja vatre na otvorenom 
dužni pribaviti odobrenje 
nadležne javne vatrogasne 
postrojbe te poduzeti odre-
đene mjere predostrožnosti 
i poštovati odluke o zabrani 
paljenja vatre na otvore-
nom kada su one na snazi.

Uz teme vezane uz pro-
tupožarne aktivnosti, na 
sastanku je bilo riječi i o 
financijskoj podršci Grada 
Lepoglave za redovno dje-
lovanje vatrogasaca, kao i 
o kapitalnim investicijama 
u vatrogastvu.

Grad Lepoglava je za 
djelovanje i osnovnu opre-
mu vatrogasaca uložio 
138 tisuća i 700 eura, od 
toga 65 tisuća i 260 eura 
za osnovno djelovanje, 55 
tisuća 745 eura za učešće 
u kreditu za kupnju vozila 
DVD-a Lepoglava, 7.965 
eura za kredit za kombi 
vozilo DVD-a Kamenica i 
6.700 eura za nabavu sire-
ne za DVD Višnjica.

Kapitalne investicije
Na sastanku su ista-

knute i kapitalne investicije 

u sektoru vatrogastva, po-
sebice projekt “Energetske 
obnove zgrade DVD Višnji-
ca”, vrijedan više od  530 
tisuća eura, već završena 
druga faza izgradnje Vatro-
gasnog doma DVD Kame-
nica, vrijedna 110 tisuća 
eura te izgradnja Vatroga-
snog centra DVD-a Lepo-
glava, investicija vrijedna 
oko 2,5 milijuna eura, za 
koji se priprema dokumen-
tacija potrebna za prijavu 
na natječaj Europske unije.

Zahvala vatrogascima
- Grad kontinuirano ula-

že u vatrogasce jer samo 
dobro opremljeni, osposo-
bljeni i visoko motivirani 
vatrogasci mogu obavljati 
svoju dužnost. Mogu sa 
zadovoljstvom potvrditi 
da je takav slučaj u Lepo-
glavi, stoga veliko hvala 
svim našim vatrogascima 

koji dobrovoljno ulažu svo-
je vrijeme u svrhu zaštite 
ljudi i imovine - istaknuo 
je gradonačelnik Marijan 
Škvarić na sastanku s va-
trogascima.

U Vatrogasnoj zajedni-
ci Grada Lepoglave djeluje 
DVD Lepoglava, društvo 
osnovano još 1898. godi-
ne, koje broji 98 članova, 
zatim, DVD Kamenica, koje 
je osnovano 1940. godine a 
broji 80 članova, DVD Viš-
njica, društvo osnovano 
1951. godine, koje je sa 127 
članova jedno od većih va-
trogasnih društava, te DVD 
Kaznionica Lepoglava, koje 
je osnovano 1950. godine 
a broji 116 članova koji su 
zaposlenici Kaznionice.

Na sastanku je istaknu-
to da je Vatrogasna zajed-
nica Grada Lepoglave ove 
godine prigodno obilježila 
30. obljetnicu osnutka.

PRIGODNI PROGRAM UZ DAN ORUŽANIH SNAGA I HRVATSKE KOPNENE VOJSKE

Sjećanje na žrtvu branitelja je naša obveza
Dan Oružanih snaga Republike Hrvatske i Hrvatske kopnene vojske obilježen je 19. svibnja u Lepoglavi prigodnim programom kojeg 
su organizirali Grada Lepoglava i Udruga branitelji Hrvatske Lepoglava.

Na svečanosti obilježa-
vanja bili su brojni visoki 
uzvanici - brigadni general 
Zdravko Jakop, državni 
tajnik Ministarstva obrane 
i izaslanik potpredsjed-
nika Vlade Republike Hr-
vatske i ministra obrane 
Ivana Anušića, župan 
Varaždinske županije An-
đelko Stričak, načelnik 
Glavnog stožera Oružanih 
snaga general pukovnik 
Tihomir Kundid, vodite-
ljica Područnog odjela Va-
raždin Snježana Hunjet, 
izaslanica potpredsjednica 
Vlade i ministra hrvatskih 
branitelja Tome Medve-
da, načelnik Općine Pušća 
Filip Bernardić, predsjed-
nik Gradskog vijeća Grada 
Lepoglave Robert Duka-
rić, ratni gradonačelnik 
Varaždina general Stjepan 
Adanić, načelnik PU me-
đimurske Ivan Sokač te 
brojni članovi braniteljskih 
udruga.

Nakon misnog slavlja 
za poginule, nestale i umr-
le hrvatske branitelje, kod 
spomen obilježja u Parku 
hrvatskih branitelja odana 
je počast dvanaestorici po-
ginulih branitelja s područ-
ja Grada Lepoglave, nakon 
čega je uslijedio defile cen-
trom Lepoglave, do central-
nog gradskog parka, gdje 
je uz počasni pucanj kubu-
raša iz Kamenice i Višnjice 
službeno otvoren program 
obilježavanja Dana OSRH 

u Lepoglavi, ujedno i Dan 
otvorenih vrata Udruge 
branitelja Hrvatske.

Državni tajnik brigadni 
general Zlatko Jakop tom je 
prigodom istaknuo kako je 
naša obveza da se prisjeti-
mo onih koji su položili ži-
vot za slobodnu Republiku 
Hrvatsku.

Srce ispunjeno ljubavlju 
za Hrvatsku

Zahvalama se pridružio 
i gradonačelnik Grada Le-
poglave Marijan Škvarić, 
koji je čestitao Dan oruža-
nih snaga braniteljima i hr-
vatskim vojnicima.

- Naši branitelji stali su 
na branik naše domovine i 
svojim životima omogućili 
da danas, već skoro 20 go-
dina, možemo obilježavati 
Dan oružanih snaga, kada 
se prisjećamo hrabrosti i 
snage naših branitelja. Za-
hvaljujući svojoj hrabrosti, 
odanosti i srcima ispunje-
nima ljubavlju za Hrvatsku, 
hrvatski su branitelji ostva-
rili pobjedu zahvaljujući ko-
joj danas imamo slobodnu 
Hrvatsku. Njihova žrtva se 
nikada ne smije zaboravi-
ti  - rekao je gradonačelnik 
Marijan Škvarić.

Župan Anđelko Stričak 

na svečanosti u Lepogla-
vi istaknuo je kako je Dan 
oružanih snaga prigoda da 
se prisjetimo kako su se 
stvarale hrvatske oružane 
snage i hrvatska kopnena 
vojska.

- U prostorijama udruge 
roditelja i udovica u Varaž-
dinskoj županiji na zidu 
postoji jedan pano na ko-
jem je 175 fotografija naših 

poginulih kolega. Velika 
žrtva koju uvijek trebamo 
cijeniti, poštivati i na toj 
žrtvi stvarati bolju, prospe-
ritetniju, sigurniju, sretniju 
i Varaždinsku županiju i 
našu domovinu - poručio 
je župan Varaždinske župa-
nije.

Svedoci vremena i 
svjetlo istine

General pukovnik Ti-
homir Kundid, načelnik 
Glavnog stožera Oružanih 
snaga Republike Hrvatske, 
istaknuo je kako se ovim 
obilježavanjem čuvaju sje-
ćanja na Domovinski rat, 

ali prije svega, sjećanja na 
sve one koji su dali svoje 
živote za slobodu i mir hr-
vatskog naroda.

- Njima se trebamo po-
kloniti s pijetetom i odati 
im zasluženo priznanje i 
poštovanje. Danas često 
puta možemo čuti sinta-
gmu kako se mi, branitelji, 
trebamo okrenuti budućno-
sti, a ne prošlosti. Međutim, 

povijest kao učiteljicu živo-
ta ne smijemo ignorirati, 
jer je ona svjedok vremena 
i svjetlo istine - naglasio je 
načelnik Glavnog stožera.

Program uz Dan Oruža-
nih snaga u Lepoglavi na-
stavljen je tribinom “Varaž-
dinski kraj u Domovinskom 
ratu” te razgledavanjem 
izložbi fotografija i vojne 
opreme, predstavljanjem 
rada braniteljskih udruga i 
mogućnostima školovanja 
te rada u Oružanim snaga-
ma Republike Hrvatske, a 
završen je druženjem sudi-
onika uz nastup Tamburaš-
kog sastava Biseri.

Na sastanku je istaknuta odlična suradnja vatrogasne zajednice i Grada 
Lepoglave

Tijekom svibnja, Mjeseca zaštite od požara lepoglavski su vatrogasci proveli niz aktivnosti Lepoglave

Sudionici proslave u defileu ulicama Lepoglave

Visoki uzvanici na prijemu u Gradskoj vijećnici

Vatrogasci iz Lepoglave i njihovi gosti na svečanosti u Domu kulture

Predstavnici Grada odali su počast poginulim hrvatskim braniteljima

Pripadnici Gardijske oklopno - mehanizirane brigade odali su počast 
poginulim lepoglavskim braniteljima
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ODRŽANA REDOVNA SKUPŠTINA PČELARSKE 
UDRUGE „ČMALICO“

Pred pčelarima 
nove mogućnosti
U restoranu „Ivančica” u Lepoglavi Pčelarska 
udruga „Čmalico” iz Bednje je krajem ožujka 
održala redovnu skupštinu.

Tom je prigodom 
gradonačelnik Lepo-
glave Marijan Škvarić 
pred brojnim uzvanici-
ma istaknuo dobru su-
radnju Grada i Udruge 
te se je osvrnuo na više 
hvalevrijednih projekata 
koje je Udruga provela 
u suradnji s Gradom - 
od prve akcije sadnje 
medonosnog bilja do 
kontinuirane edukacije 
najmlađih o suživotu i 
međuovisnosti pčele i 
čovjeka.

Na skupštini Pče-
larske udruge „Čmali-

co” istaknuti su mnogi 
uspješno odrađeni pro-
jekti, pri čemu se poseb-
no ističe prezentacija 
pčelarstva među djecom 
u vrtićima i osnovnim 
školama.

Gradu je tom prili-
kom dodijeljena i zahval-
nica za dobru suradnju 
prilikom osiguravanja 
dohrane za pčele, kup-
nje oksalne kiseline za 
liječenje bolesti pčela, 
nabave vaga za med i 
podjele tisuću sadnica 
medonosnog drveća - 
agacije i kestena.

LOVAČKA UDRUGA “SRNJAK - RAVNA GORA - 
LEPOGLAVA”

Povećanje lovno 
gospodarske 
osnove
Na skupštini Lovačke udruge “Srnjak - Ravna 
Gora - Lepoglava” istaknuti su mnogi kvalitet-
ni projekt koje je uspješno odradio 91 član ove 
udruge koja upravlja lovištem od 7.200 hek-
tara na obroncima Ravne gore i Ivančice te u 
dolini rijeke Bednje.

Na skupštini je po-
sebno istaknuta izvrsna 
suradnja s Gradom Le-
poglavom, koja je dala fi-
nancijsku potporu za rad 
Udruge od 2 tisuća eura, 
a potpisan je i ugovor 
za provođenje Progra-
ma zaštite od životinja 
u iznosu od 2.000 eura. 

Grad Lepoglava je osigu-
rao i 84 litara repelenata 
koje lovci dijele našim 
građanima za zaštitu od 
životinja koje čine štetu 
na usjevima. Repelenti 
se dijele svake nedjelje 
od 7,30 sati u lovačkom 
domu u Kameničkom Po-
dgorju.

PROJEKT „OMOGUĆIMO ŽIVOT U VLASTITOM 
DOMU”

Primjerena briga 
za osobe starije 
životne dobi
U Županijskoj palači u Varaždinu održana je 
15. svibnja početna konferencija projekta 
„Omogućimo život u vlastitom domu”, koji se 
provodi u sklopu projekta „Zaželi - prevencija 
institucionalizaciji”, čiji je nositelj Društvo Cr-
venog križa Varaždinske županije, a partner u 
projektu je i Grad Lepoglava.

Projekt je financiran 
iz sredstava Europskog 
socijalnog fonda plus, 
a njegova je ukupna 
vrijednost milijun i 
485 tisuća eura. Ovim 
projektom nastavlja se 
projekt „Zaželi“ na po-
dručju Lepoglave , već 
četvrtu godinu zare-
dom.

Trajanje projekta je 
3 godine, a na području 
Grada Lepoglave zapo-
sleno je 9 gerontodo-
maćica koje će brinuti 
za starije korisnike s 
područja Grada.

Marijan Škvarić, 
gradonačelnik Lepogla-
ve, istaknuo je na po-
četnoj konferenciji ka-
ko je ovaj projekt jako 
važan za stariju popu-
laciju, posebice stoga 
što će projekt trajati tri 

godine, a ne šest mje-
seci kao do sada.

- Ovo je veliki pro-
jekt i velika potpora, 
ne samo za osobe koje 
su zaposlene, nego i za 
njihove korisnike. Du-
žim trajanjem ovog pro-
jekta i zaposleni i kori-
snici usluge imaju veću 
sigurnost. Na području 
našeg grada velika je 
populacija staračkog i 
samačkog stanovništva 
koji žive dalje od sredi-
šta i osim pomoći koju 
dobivaju, bitna im je i 
socijalizacija i druženje 
s gerontodomaćicama. 
Ljudi su nam na prvom 
mjestu i na ovaj način, 
zajedno Grad Lepogla-
vu činimo boljom sredi-
nom, ugodnom za život 
- istaknuo je gradona-
čelnik Marijan Škvarić.

Pčelarska udruga „Čmalico” održala je u Lepoglavi redovnu skupštinu

U Županijskoj palači u Varaždinu održana je početna konferencija 
projekta „Omogućimo život u vlastitom domu”

Gradonačelnik Lepoglave istaknuo je na početnoj konferenciji 
kako je ovaj projekt jako važan za stariju populaciju

GRAD LEPOGLAVA I OVE JE GODINE DODIJELIO POTPORE U POLJOPRIVREDI

Za vlasnike OPG-ova gotovo 
20 tisuća eura
Na javni poziv za dodjelu potpora u poljoprivredi u 2024. godini, koji je u svib-
nju objavio Grad Lepoglava stiglo je 14 prijava, a potporu je ostvarilo 13 no-
sitelja obiteljskih poljoprivrednih gospodarstava, s kojima je gradonačelnik 
Marijan Škvarić u Gradskoj knjižnici u Lepoglavi potpisao ugovore o dodjeli 
potpora male vrijednosti.

Za potpore u poljopri-
vredi Grad Lepoglava je u 
Proračunu za 2024. godinu 
osigurao 19 tisuća i 910 
eura, od toga je iskorište-
no ukupno 18 tisuća i 644 
eura. Potpora po korisni-
ku u prosjeku je iznosila 
1.400 eura, a maksimalni 
iznos koji je korisnik mo-
gao ostvariti je 1.990 eura, 
odnosno do 50 posto uku-
pnog troška i investicije.

- Područje Grada Lepo-

glave uglavnom je ruralno 
područje na kojem poljo-
privredna proizvodnja nije 
jednostavna, uglavnom 
zbog manjih površina te 
nepristupačnog područja. 
Upravo poljoprivrednike 
najviše pogađaju i prirodne 
nepogode, koje su poslje-
dica klimatskih promjena, 
pa je ove godine već pro-
glašena prirodna nepogoda 
od mraza. Šteta od mraza 
procijenjena je na oko 135 

tisuća eura. No, unatoč 
teškim uvjetima za bavlje-
nje poljoprivredom, poljo-
privredna proizvodnja ima 
veliki potencijal, posebice 
u uzgoju kultura koje da-
ju veću dodanu vrijednost 
po jedinici proizvodnje, te 
u ekološkoj i stakleničkoj 
proizvodnji - naglasio je 
Marijan Škvarić, gradona-
čelnik Lepoglave.

U LEPOGLAVI ODRŽAN PRVI SASTANAK PARTNERA U PROJEKTU - UTJECAJ 
KLIMATSKIH PROMJENA NA RATARSTVO I POVRĆARSTVO SJEVERNE HRVATSKE

Klima se promijenila, valja joj 
se prilagoditi!
U Domu kulture u Lepoglavi, 8. svibnja, je održan prvi sastanak partnera u pro-
jektu - Utjecaj klimatskih promjena na ratarstvo i povrćarstvo sjeverne Hrvat-
ske, kojeg provode Lokalna akcijska grupa - Sjeverozapad, kao vodeći partner, 
te lokalne akcijske grupe Izvor i PRIZAG.

Kako je istaknuto na 
ovom sastanku, posljed-
njih godina svjedočimo 
klimatskim promjenama, 
koje posebno utječu upra-
vo na poljoprivredni sektor, 
stoga je cilj ovoga među-
teritorijalnog projekta su-
radnje lokalnih akcijskih 
grupa - podizanje svijesti 
poljoprivrednika o utjecaju 
promjene klime na poljo-
privrednu proizvodnju te o 
nužnosti uvođenja agroteh-
ničkih mjera i novih kultura 
kojima se ublažava utjecaj 
klimatskih promjena.

- Ovaj je projekt osmi-
šljen iz potrebe. Svi naime, 
svjedočimo o klimatskim 
promjenama, a da se klima 
doista promijenila u po-
sljednjih 30 godina potvr-
dila je i studija Državnog 
hidrometeorološkog zavo-
da. No, ono što se nije pro-
mijenilo su agrotehnološke 
mjere. Na terenu je vidljivo 
da naši poljoprivredni pro-
izvođači nisu spremni na 

te promjene i da im se nisu 
prilagodili. Ovim projektom 
nastojimo pokazati kako 
je promjena klime utjecala 
na ratarstvo i povrćarstvo u 
ovom dijelu Hrvatske, gdje 
su te poljoprivredne grane 
najzastupljenije, te koje 
agrotehnološke mjere va-
lja primjenjivati kako bi se 
ublažile posljedice klimat-
skih promjena - istaknuo je 
voditelj ovog projekta, kli-
matolog mr. sc. Emil Tka-
lec, LEADER menadžer 
i tajnik Lokalne akcijske 
grupe - Sjeverozapad.

Tijekom provedbe pro-
jekta na pet lokacija, u Bed-
nji, Varaždinu, Ludbregu, 
Koprivnici i Novom Marofu 
prikupljat će se vrijednosti 
temperature tla na 7 dubina 
i vlažnosti tla na 5 dubina. 
Na temelju prikupljenih 
podataka te meteoroloških 
mjerenja nastalih u za-
dnjih 30 godina izradit će 
se sveobuhvatna analiza 
poljoprivrednih kultura i 

agrotehničkih mjera kojima 
bi se ublažio utjecaj klime 
i povećala poljoprivredna 
proizvodnja te tako osigu-
rala održivost poljoprivred-
ne proizvodnje sjeverne 
Hrvatske.

Projekt Utjecaj klimat-
skih promjena na ratarstvo 
i povrćarstvo sjeverne Hr-
vatske, vrijedan je 136 tisu-
ća i 200 eura, a financiran 
je iz Europskog poljopri-
vrednog fonda za ruralni 
razvoj (3. Natječaj za pro-
vedbu tipa operacije 19.3.2. 
„Provedba aktivnosti pro-
jekta suradnje“).

- Provedbom ovog 
projekta želimo povezati 
znanost i praksu, kako bi 
se naši poljoprivredni pro-
izvođači što brže i bolje 
prilagodili klimatskim pro-
mjenama kojima svjedoči-
mo - istaknuo je Marijan 
Škvarić, predsjednik Lo-
kalne akcijske grupe - Sje-
verozapad i gradonačelnik 
Lepoglave.

POTPISANI UGOVORI O FINANCIJSKIM POTPORAMA UDRUGAMA CIVILNOG DRUŠTVA

Za gradske udruge - 55 tisuća €
U čitaonici Gradske knjižnice Ivana Belostenca u Lepoglavi gradonačelnik Le-
poglave Marijan Škvarić potpisao je ugovore s predstavnicima udruga civil-
nog društva koje su na temelju natječaja ostvarile financijsku potporu Grada 
za svoje projekte i programe u 2024. godini.

Grad Lepoglava za 
udruge izdvaja više sred-
stava nego neka veći gra-
dovi, pa je tako ove godine 
za udruge civilnog društva 
u proračunu predviđeno 55 
tisuća eura.

- Ove godine potpisani 
su ugovori s 34 udruge koje 
su dobile sredstva u izno-
sima od 200 do 5.100 eura. 
Na ovaj natječaj ne javljaju 
se samo udruge s područja 
Grada Lepoglave, već i iz 
Varaždina i Ivanca. Tako 
nam se ove godine prija-
vilo 5 udruga s područja 
Grada Ivanca, koje su do-
bile sredstva jer su ispunile 
uvjet da su njihovi članovi 
s područja Grada Lepogla-
ve te da se većina njihovih 
projekata i programa odvija 
na području našega grada - 
istaknuo je gradonačelnik 
Marijan Škvarić te dodao 
kako će udruge, uz podrš-
ku Grada, svojim aktivno-
stima i dalje obogaćivati i 
pridonijeti raznovrsnosti 
sadržaja u Lepoglavi.

Grad Lepoglava, osim 
za udruge civilnog društva, 
izdvaja sredstva i za sport-
ske udruge u iznosu od 250 

tisuća eura te za vatroga-
stvo u iznosu od 120 tisuća 
eura.

Gradonačelnik je na 
potpisivanju ugovora go-
vorio i o nastojanju da se 
osigura primjeren prostor 
za rad udruga, u objektima 
koji su sada u državnom 
vlasništvu.

O pravednoj raspodjeli 
gradskih sredstava za rad 
udruga civilnog društva 
govorio je Robert Dukarić, 
predsjednik Gradskog vije-
ća Grada Lepoglave.

- Grad Lepoglava i da-
lje prednjači po sredstvima 
koje daje za rad udruga na 
svom području. Nadam se 
da ćete dobivena sredstva 
dobro iskoristiti i prezenti-

rati vaše udruge na najbolji 
mogući način - poručio je 
predsjednik Gradskog vije-
ća Robert Dukarić.

Predsjednik udruge 
HVIDRA Ivanec Vjekoslav 
Špac tom je prigodom ista-
knuo kako su na natječaj 
prijavili memorijalni turnir 
u Žarovnici i Jerovcu te je 
zahvalio gradonačelniku na 
dugogodišnjoj suradnji.

Gradu Lepoglavi i gra-
donačelniku Marijanu 
Škvariću zahvalila je na 
odobrenim sredstvima i 
predsjednica Udruge umi-
rovljenika Lepoglava Mari-
ja Varović, koja je istaknu-
la kako će im ova sredstva 
omogućiti uspješan rad 
udruge.

ODRŽANA GODIŠNJA SKUPŠTINA UDRUGE UMIROVLJENIKA

Lepoglavski umirovljenici uvijek 
mogu računati na podršku Grada
Udruga umirovljenika Grada Lepoglave održala je godišnju izvještajnu skup-
štinu na kojoj je predsjednica Marija Varović prezentirala godišnje izvješće o 
radu te plan rada i financijski plan za ovu godinu.

Gradska Udruga umi-
rovljenika najbrojnija je 
lepoglavska udruga koja 
broji više od 350 članica i 
članova.

Na skupštini je istaknu-
ta dobra suradnja s Gradom 
Lepoglavom, koja se može 
prepoznati i u činjenici da 
je Grad tijekom prošle go-
dine financirao programe i 
aktivnosti Udruge umirov-
ljenika u iznosu od 4.500 

eura.
Rad Udruge umirovlje-

nika pohvalio je i gradona-
čelnik Lepoglave Marijan 

Škvarić, koji je posebno 
istaknuo kako lepoglavski 
umirovljenici uvijek mogu 
računati na podršku Grada.

Ugovori su potpisani s predstavnicima 34 udruge koje su dobile sredstva 
u iznosima od 200 do 5.100 eura

Na skupštini je istaknuta dobra suradnja s Gradom
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ODRŽANA REDOVNA SKUPŠTINA KUD-A 
LEPOGLAVSKI PUŠLEK 

Ambasadori 
Lepoglave i čuvari 
njene tradicije
Članovi Kulturno - umjetničkog društva Lepo-
glavski pušlek prošle su godine bili izuzetno 
aktivni, a kroz svoje aktivnosti odlično su pre-
zentirali i Lepoglavu te njenu vrijednu tradicij-
sku baštinu - istaknuto je na redovnoj godiš-
njoj skupštini KUD-a Lepoglavski pušlek.

U izvještaju o radu za 
2023. godinu, koji je na 
skupštini podnijela Šte-
fica Bizek, predsjednica 
KUD-a Lepoglavski puš-
lek, posebno je istaknuto 
kako su Pušleki prošle 
godine - glumili, pred-
stavljali stare običaje i 
tradicionalna jela, kakav 
je mlinčani kolač. Čla-
novi KUD-a Lepoglavski 
pušlek sudjelovali su na 
gradskim i županijskim 
manifestacijama a lani 
su ostvarili i niz gostova-
nja na kojima su predsta-
vili lepoglavsku baštinu.

Rad ovog KUD-a na 
skupštini je pohvalio i 
Marijan Škvarić, gra-
donačelnik Lepoglave, 
koji je tom prilikom ista-
knuo odličnu suradnju 
Grada i ovog kulturno - 
umjetničkog društva. 

- Vi ste dobri amba-
sadori naše Lepoglave, 
ali i čuvari naše bogate 
tradicije. Želim vam još 
puno uspjeha i aktivnih 
godina - poručio je gra-
donačelnik Lepoglave.

Rad KUD-a Lepo-
glavski pušlek pohvalili 
su i Milan Pavleković, 
dopredsjednik Gradskog 
vijeća Lepoglave, Mla-
den Blaško, načelnik 
Općine Klenovnik, te 
gradska vijećnica Mari-
ja Ribić, koja je istaknu-
la da su Pušleki jedna od 
najaktivnijih udruga u 
Lepoglavi.

Izvrsni rad KUD-a 
Lepoglavski pušlek ista-
knuo je i Zlatko Pehar-
da, predsjednik Zajedni-
ce kulturno - umjetničkih 
udruga Varaždinske žu-
panije.

KONCERT MLADIH GLAZBENIKA U GRADSKOM 
PARKU

Učenici oduševili 
publiku u 
Lepoglavi
Čak četrdesetak učenika područnih odjela 
Glazbene škole Varaždin - u Lepoglavi, Ivancu, 
Varaždinskim Toplicama i Cestici, koji su u če-
tvrtak, 20. lipnja,  nastupili na koncertu „4-PO“ 
u gradskom parku u Lepoglavi, svojim su muzi-
ciranjem oduševili publiku.

Na ovom, prvom ta-
kvom koncertu u Lepo-
glavi, nastupili su - Ši-
mun Čavlek, Mirjam 
Čavlek, Mateo Horvat, 
Ana Malčić, Dora Šin-
cek, Ena Tvarog, Roko 
Županić, Lana Denac, 
Martin Huten, Ele-
na Huzjak, Gabrijela 
Risek, Tin Premuž, 
Marta Huten, Una Gr-
den, Aleksandra Bi-
lić, Tena Liber, Lucija 
Fistanić, Ema Kladić, 
Paula Brodar, Barba-
ra Videc, Benjamin 
Lipovac, Julija Detelj, 
Domagoj Kostanje-
vec, Dijana Rugan, 
Aida Borovec, Martin 
Šinjur, Ana Rodeš, Te-
sa Dubovečak, Leon 
Funtek, Noa Knezoci 

i Magdalena Kišiček, 
Orkestar gitara Područ-
nog odjela u Ivancu te 
zborovi područnih odjela 
u Ivancu, Cestici i Varaž-
dinskim Toplicama.

Učenici varaždinske 
Glazbene škole večer 
pred Svjetski dan glazbe, 
podarili su publici doista 
lijepu glazbenu večer, pa 
valja očekivati da će ovaj 
koncert u lepoglavskom 
gradskom parku postati 
tradicionalna priredba 
koja će obogatiti kultur-
nu ponudu Lepoglave.

Organizatori ove 
glazbene večeri bili su 
Glazbena škola i njeni 
područni odjeli, uz pot-
poru Turističke zajedni-
ce grada Lepoglave, Gra-
da Lepoglave i TKIC-a.

Uzvanici na skupštini pohvalili su rad KUD-a Lepoglavski pušlek

Na koncertu u Lepoglavi nastupilo je četrdesetak mladih glazbenika

Koncert je pobudio veliko zanimanje publike u Lepoglavi

U GRADSKOJ KNJIŽNICI ODRŽANO PREDAVANJE O IVANU BELOSTENCU

Vrijedna ostavština 
pavlinskog leksikografa
U punoj čitaonici Gradske knjižnice u Lepoglavi 5. lipnja održano je predavanje 
o životu i iznimnom opusu pavlina Ivana Belostenca.

O životu ovog znameni-
tog pavlinskog redovnika 
na predavanju je govorio 
mr.sc. Anđelko Košćak, 
biskupski vikar za kler i 
povjerenika za kulturnu ba-
štinu Varaždinske županije. 
Ivan Belostenec rođen je u 
Varaždinu 1593. ili 1594. 
godine, a umro u Lepogla-
vi 10. veljače 1675. godine. 
U pavlinski red u Lepogla-
vi ušao je 1616. godine, a 
prior pavlinskog samosta-
na postao je 1627. godine. 
Upravo u Lepoglavi je slu-
žio i svoju prvu misu 1624. 
i zlatnu 1674. godine.

Emeritus prof. dr. sc. 
Alojz Jembrih na preda-
vanju u lepoglavskoj knjiž-
nici govorio je i o iznimnom 
Belostenčevom književ-
nom opusu, a posebice o 
njegovom najznačajnijem 
djelu - Gazophylaciumu, 
latinsko-hrvatskom i hr-
vatsko-latinskom rječniku, 
najopsežnijem hrvatskom 
leksikografskom djelu 17. 

stoljeća, koji su objavili 
pavlini Andrija Mužar i 
Jeronim Orlović 1740. 
godine, gotovo sedamdeset 
godina nakon Belostenčeve 
smrti.

Profesor Jembrih po-
sebno je naglasio Belosten-
čevu erudiciju te neizmjer-
no bogatstvo hrvatskog 
jezika, koji ne smijemo iz-
gubiti u doba globalizacije.

Ovim predavanjem obi-
lježena je 400. obljetnica 
mlade mise ovog učenog 

pavlina te 350. obljetnica 
njegove zlatne mise.

U programu koji je bio 
posvećen ovom, baroknom 
propovjedniku i leksikogra-
fu, teologu i pjesniku, či-
je ime nosi i lepoglavska 
knjižnica, nastupio je Žen-
ski pjevački zbor Collegi-
um Artisticum.

Predavanje su organizi-
rali Grad Lepoglava, Župa 
Lepoglava, Turistička za-
jednice grada Lepoglave i 
TKIC.

VRIJEDAN JUBILEJ ŽENSKOG PJEVAČKOG ZBORA COLLEGIUM ARTISTICUM

Obilježili trideset godina 
umjetničkog rada
Ženski pjevački zbor Collegium artisticum iz Lepoglave svečanim koncertom 
koji je održan u lepoglavskom Domu kulture, 19. svibnja, obilježio je trideset 
godina umjetničkog rada.

U tih tri desetljeća zbor 
je nastupao na brojnim 
pozornicama, a postao je 
i neizostavni dio gradskih 
događanja. Članice ovoga 
zbora redovno sudjeluju na 
tradicionalnom Božićnom 
koncertu u Lepoglavi, a 
svake godine organiziraju i 
Uskrsni koncert.

Zbor koji vodi Anka 
Žulić sada ima 15 člani-
ca, koje izvode raznovrsni 
glazbeni repertoar, od za-
gorskih popevki, glazbenih 
tema iz filmskih hitova, do 
pjesama duhovnog sadr-
žaja. Na većini koncerata 
nastupaju uz pratnju La bo-
heme banda, pa je publika 

i na slavljeničkom koncertu 
mogla uživati u njihovom 
zajedničkom muziciranju. 
U programu ovoga atraktiv-
nog slavljeničkog koncerta 
nastupili su i mali gitaristi 
iz Glazbene škole Varaždin 
pod vodstvom prof. Misla-
va Vudjana.

Članice zbora u ovoj 
svečanoj prigodi zahvalile 
su svima koji su im pomo-
gli u organizaciji slavljenič-
kog koncerta.

Koncert je organiziran 
uz potporu Grada Lepogla-
ve, TKIC-a i Turističke za-
jednice grada Lepoglave.

TURSKA JE ZEMLJA-PARTNER 28. MEĐUNARODNOG FESTIVALA ČIPKE U LEPOGLAVI

Jedinstvena turska čipka i 
bogati popratni program
Republika Turska će biti zemlja partner ovogodišnjeg, 28. Međunarodnog fe-
stivala čipke u Lepoglavi.

Dogovoreno je to na 
sastanku u Lepoglavi pri-
likom posjeta izaslanstva 
Turskog kulturnog centra 
„Yunus Emre”. Izaslan-
stvo je ugostio lepoglavski 
gradonačelnik Marijan 
Škvarić sa suradnicima i 
predstavio im tradiciju le-
poglavske čipke i festival, 
istaknuvši pritom i poprat-
ni program ovog značajnog 
festivala koji se svake godi-
ne priređuje u suradnji sa 
zemljom - partnerom.

Gosti iz Turske su s 
čelnim ljudima Festivala 
dogovorili kako će na ovo-
godišnjem izdanju u rujnu 
predstaviti jedinstvenu tur-
sku čipku, a da će posjeti-
telji festivala moći uživati i 
u turskoj glazbi te u razno-
vrsnim gastronomskim de-
licijama.

O detaljima programa 
28. Međunarodnog festi-

vala čipke u Lepoglavi raz-
govaralo se i na sastanku 
u zagrebačkom Turskom 
kulturnom centru „Yunus 
Emre”, na kojem su direk-
toricu Turističke zajednice 
grada Lepoglave Ljubicu 
Dubovečak i direktora 
Doma kulture Kristijana 
Bizeka ugostili Fuat Kor-
kmaz, direktor Turskog 
kulturnog centra i Helena 
Jandričko, tajnica Cen-

tra te predstavnik turske 
nacionalne manjine Gra-
da Zagreba. Na tom je sa-
stanku dogovoreno kako će 
program zemlje - partnera 
na ovogodišnjem festivalu 
osmisliti i provesti Turski 
kulturni centar iz Zagreba i 
Bari Ahmedi, predstavnik 
turske nacionalne manji-
ne u Zagrebu, uz potporu 
Veleposlanstva Republike 
Turske.

MEĐUNARODNA PROMOCIJA LEPOGLAVSKE ČIPKE

Ljepota čipke predstavljena 
u Kiskunhalasu i Križevcima
Lepoglavska čipka predstavljena je i na 22. Međunarodnoj izložbi čipke koja je 
početkom svibnja održana u mađarskom Kiskunhalasu.

Na ovoj međunarodnoj 
izložbi predstavljeni su pri-
mjerci lepoglavske čipke a 
njena univerzalna ljepota 
i ovoga je puta oduševila 
mađarsku publiku u ovom 
poznatom čipkarskom cen-
tu i gradu - prijatelju Lepo-
glave.

U Kiskunhalasu je iza-
slanstvo lepoglavskog Eko-
muzeja imalo niz susreta s 
predstavnicima drugih čip-
karskih središta Europe, s 
kojima su podijeljena isku-
stva u zaštiti i prezentaciji 
čipke, kao vrijedne tradicij-
ske baštine Europe

Lepoglavska čipka 
predstavljena je i na Među-
narodnoj izložbi čipke koja 

je od 26. do 28. travnja or-
ganizirana u Likovnoj gale-
riji u Križevcima.

U lepoglavskoj knjižnici o Ivanu Belostencu govorili su mr. sc. Anđelko 
Košćak i prof. dr. sc. Alojz Jembrih

Članice Collegium artisticuma održale su slavljenički koncert

U zagrebačkom Turskom kulturnom centru „Yunus Emre“ dogovoren je 
program koji će na ovogodišnjem festivalu ponuditi zemlja - partner Turska

Lepoglavska čipka predstavljena je i na Međunarodnoj izložbi čipke u 
Križevcima
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U LEPOGLAVI JE ODRŽANO NATJECANJE U 
SPORTSKOM PENJANJU

Nastupilo 90 
mladih penjača i 
penjačica
U Lepoglavi je 6. travnja održana još jedna 
atraktivna sportska priredba. Prvi hrvatski Eu-
ropski grad sporta bio je domaćin natjecanja u 
sportskom penjanju za mlađe uzraste od 8 do 
16 godina.

Na natjecanju dru-
gog kola dječje regio-
nalne BOULDER lige, 
takozvanom BLOK kids, 
nastupilo je 90 mladih 
penjača i penjačica iz 
sjeverozapadnog dijela 
Hrvatske, te iz Slovenije 
i Vojvodine, koji su se 
natjecali u pet muških i 
pet ženskih kategorija.

Domaćin natjecanja 
bio je Sportsko-penjački 
klub Direkt iz Lepoglave, 
čijih je šest natjecatelja 
ostvarilo vrlo dobre re-
zultate.

U kategoriji” U-8 cu-
rice” Klara Žulić osvoji-
la je drugo mjesto, drugo 
mjesto osvojila je i Ema 
Ferk u kategoriji „U-10 
curice” a deveto mjesto 
u toj kategoriji osvojila je 
Mila Haber.

U kategoriji „U-12 
curice” Hana Štefuljak 
osvojila je šesto mjesto, 

dok je Nika Ferk u kate-
goriji „U-14 curice” osvo-
jila četvrto mjesto.

U kategoriji „U-8 
muški” Fran Musulin 
osvojio je deveto mjesto.

Klubu je na još jed-
nom odlično organizira-
nom natjecanju čestitao 
Marijan Škvarić, gra-
donačelnik Lepoglave.

- Ovo nije prvo ta-
kvo natjecanje koje je 
organizirao SPK Direkt 
u Lepoglavi. Drago mi 
je što su na natjecanju 
sudjelovali i njihovi čla-
novi, koji su postigli vrlo 
dobre rezultate, na čemu 
im čestitam. Lepoglava 
je ipak grad sporta i time 
se ponosimo. Grad odu-
vijek nastoji što više po-
magati i podržavati svoje 
sportaše, a tako ćemo 
nastaviti i dalje - poručio 
je gradonačelnik Marijan 
Škvarić.

OBILJEŽEN DAN DJEČJEG VRTIĆA U LEPOGLAVI

Visoki standard 
za jednu od 
najnižih cijena 
vrtića
U Lepoglavi je prigodnim programom i druže-
njem obilježen Dan vrtića. Bila je to i prigoda da 
se, kao i svake godine, djelatnici vrtića i mlađi 
vrtićarci oproste od svojih najstarijih vrtićkih 
prijatelja i isprate ih u nastavak njihova školo-
vanja i životnog puta.

Na svečanosti je Ma-
rijan Škvarić, gradona-
čelnik Lepoglave, ista-
knuo velika ulaganja u 
predškolski odgoj, kakva 
su rekonstrukcija dječ-
jeg vrtića u Lepoglavi, iz-
gradnja vrtića u Višnjici i 
potpora privatnom vrtiću 
u Žarovnici.

- Vi jako dobro znate 
i cijenite koliko znači da 
dijete, već od jasličke 
skupine, ima mjesto u 
dječjem vrtiću. Ali ne u 
bilo kakvom vrtiću, već u 
onom s visokim standar-
dom, kakav smo ostvarili 
u našim dječjim vrtići-
ma. Vrtić u Lepoglavi 
primjerice, nudi i produ-
ženi boravak, mogućnost 
tretmana kod logopeda, 
ima i medicinsku sestru, 
a uskoro će imati i struč-
ne suradnike, sve kako 
bi roditelji bili zadovolj-
ni kvalitetom usluge za 
njihovu djecu - rekao je 
na svečanosti gradona-
čelnik Marijan Škvarić 
i naglasio kako je Grad 
uskladio koeficijente i 
izjednačio plaće odgaja-
teljica u skladu sa zako-
nom pa one sada imaju 

plaće kao i nastavnici u 
osnovnim školama.

Gradonačelnik Lepo-
glave istaknuo je kako 
roditelji za svoju djecu 
plaćaju jednu od najnižih 
cijena vrtića.

- Tu smo cijenu ove 
godine smanjili za još 
pet posto, uveli smo 
mnoge beneficije, kao 
što je 50 posto jeftinija 
cijena vrtića za drugo 
dijete, dok je za djecu s 
jednim roditeljem i djecu 
s invaliditetom vrtić be-
splatan - istaknuo je gra-
donačelnik Lepoglave.

Prigodnim riječima 
na svečanosti se je dje-
ci i roditeljima obratila i 
Valentina Husnjak-Ri-
bić, ravnateljica Dječjeg 
vrtića Lepoglava, koja je 
tom prigodom zahvalila 
gradonačelniku Marija-
nu Škvariću i svim čla-
novima Gradskog vijeća 
i Upravnog vijeća vrtića 
te drugim ustanovama 
i pojedincima, kao i ro-
diteljima te djelatnicima 
vrtića koji se trude da 
svojim radom i zalaga-
njem doprinose kvaliteti 
rada vrtića.

Na natjecanju drugog kola dječje regionalne BOULDER lige 
nastupilo je 90 mladih penjača i penjačica

Mladi penjači i penjačice natjecali su se u pet kategorijaPrigodnim programom u Dječjem vrtiću Lepoglava obilježen je Dan vrtića

FESTIVAL NORDIJSKOG HODANJA U LEPOGLAVI

Još jedna lijepa 
sportska priča
Rekreativci i zaljubljenici u prirodu sudjelovali su na šestom Festivalu nordij-
skog hodanja, koji je u Lepoglavi organiziran 28. travnja.

Na Festivalu, kojeg je 
organizirala Udruga nordij-
skog hodanja i pješačenja 
Drava, u suradnji s Gradom 
Lepoglava, Turističkom za-
jednicom grada Lepoglave 
i Varaždinskom županijom, 
okupio se je velik broj po-
klonika nordijskog hoda-
nja, koji su imali prigodu 
uživati u prirodnim ljepota-
ma lepoglavskog kraja.

Sudionike Festivala po-
zdravila je Olgica Friščić, 
predsjednica Udruge nor-
dijskog hodanja i pješače-
nja Drava, koja je naglasila 
kako ovim festivalom na-
stavljaju misiju Udruge da 
hodačima iz cijele Hrvatske 
pokažu ljepote Varaždinske 
županije.

- Mi nemamo more pa 
se moramo možda malo vi-
še potruditi, ali šteta bi bilo 
ne pokazati ovakav prekra-
san grad, prekrasne staze i 
prekrasne domaćine - poru-
čila je predsjednica Udruge 
nordijskog hodanja i pješa-
čenja Drava.

Dobrodošlicu sudioni-
cima poželjela je i zamje-
nica varaždinskog župana 
Silvija Zagorec.

- Drago mi vas je vidje-
ti u ovako velikom broju. 
Vaša ljubav prema prirodi, 
prema kretanju, hodanju, 
pokazuje da vodite brigu 
o svom zdravlju. Drago mi 
je da je ovaj festival vezan 
i uz Svjetski dan kretanja, 
jer je svakodnevna aktiv-
nost iznimno bitna za do-

bro zdravlje - istaknula je 
Silvija Zagorec, koja je su-
dionicima zaželjela ugodan 
boravak u Lepoglavi.

Gradonačelnik Mari-
jan Škvarić naglasio je 
kako je Festival nordijskog 
hodanja još jedna u mnoš-
tvu lijepih sportskih priča 
kakve nemaju ni daleko ve-
ći gradovi od Lepoglave.

- Lepoglava je pravi 
sportski grad, što je potvr-
dila i Europska unija, jer je 
upravo naša Lepoglava bila 
prvi Europski grad sporta 
u Republici Hrvatskoj. Na 
cijelom području Grada 
Lepoglave ulažemo u nove 
sportske i rekreacijske sa-
držaje, pa uz maksimalnu 
potporu Grada, svaki gra-
đanin ima mogućnost bav-
ljenja sportom. Zato sam 
posebno zadovoljan da se 
u našoj Lepoglavi održava i 
ovaj festival - rekao je gra-
donačelnik Marijan Škva-
rić.

Festival nordijskog ho-
danja u Lepoglavi otvorila 
je Ljubica Dubovečak, 
direktorica Turističke za-
jednice grada Lepoglave.

- Svim sudionicima 
želim da im boravak u Le-
poglavi ostane u trajnom 
pamćenju te da se dogodi-
ne ponovo vrate u naš lijepi 
kraj - istaknula je direktori-
ca Turističke zajednice.

Među poklonicima 
nordijskog hodanja bili su 
rekreativci iz svih dijelova 
Varaždinske županije, ali i 
iz Karlovca, Preloga, Stra-
honinca, Križevaca, Samo-
bora, Retkovca, Črnomerca 
i Goričana, te predstavnici 
Gradskog društva Crvenog 
križa Ivanec, Zavoda za jav-
no zdravstvo Varaždinske 
županije te studenti Sve-
učilišta Sjever i Fakulteta 
organizacije i informatike iz 
Varaždina.

- Nordijsko hodanje ja-
ko dobro utječe na fizičko 
zdravlje pa bavljenje ovim 
rekreativnim sportom pre-
poručujem svima koji brinu 
o svojem zdravlju i tjelesnoj 
kondiciji - poručila je dr. 
Irena Stipešević-Raka-
marić iz Zavoda za javno 
zdravstvo Varaždinske žu-
panije.

Krešimir Ritz, pred-
sjednik Saveza nordijskog 
hodanja, pohvalio je orga-
nizaciju ovog festivala a 
posebno je istaknuo izvr-
stan odaziv poklonika nor-
dijskog hodanja.

OSNOVNA ŠKOLA ANTE STARČEVIĆA U LEPOGLAVI OBILJEŽILA DAN ŠKOLE

Izvrsna suradnja Škole i Grada
Pjesmom, plesom i recitacijama izvedenima pred njihovim roditeljima, učite-
ljima i vršnjacima, učenici Osnovne škole Ante Starčevića u Lepoglavi obilježi-
li su još jedan - Dan škole.

U Lepoglavi, gradu pr-
vog hrvatskog sveučilišta, 
prvo organizirano školova-
nje započelo je 1845. go-
dine, kada je izgrađena i 
prva škola s dvije učionice, 
a nova je školska zgrada u 
Lepoglavi otvorena 1968. 
godine.

Od tada, škola je ure-
dila kabinet za izvođenje 
informatike, dobila je sta-
tus Ekoškole 2004. godine 
i sportsku dvoranu, a iste 
je godine škola započela s 
radom u jednoj smjeni. Idu-
ćih je godina škola sustav-
no opremana, uređivana, 
dobila je solarnu elektranu, 
potom i dizalice topline te 
novu rasvjetu.

Kako je istaknuto na 
svečanosti na kojoj je obi-
lježen Dan škole, njenih 
268 učenika i 52 djelatnika, 

stoga ima izvanredne uvje-
te za rad i učenje.

- Ova djeca naš su po-
nos i budućnost u koju 
je potrebno puno ulagati. 
Pred njima je još dugi put 
kojeg se ne trebaju plašiti 
jer uz njih će na tom putu 
biti njihovi roditelji, učite-
lji i Grad Lepoglava, koji 
je ove godine nagradio 52 
najuspješnija učenika - po-
ručio je Marijan Škvarić, 
gradonačelnik Lepoglave, 
koji je tom prigodom uru-
čio i novčane nagrade za 16 

učenika koji su na županij-
skim i državnim natjecanji-
ma osvojili jedno od prva 
tri mjesta.

Govoreći na svečano-
sti gradonačelnik Marijan 
Škvarić posebno je na-
glasio da Grad Lepoglava 
kontinuirano pomaže i fi-
nancira i sve izvanškolske i 
vannastavne aktivnosti.

Ratko Tomić, ravnatelj 
lepoglavske osnovne škole, 
istaknuo je izvrsnu surad-
nju Škole s Gradom Lepo-
glavom.

U OSNOVNIM ŠKOLAMA U LEPOGLAVI I KAMENICI PROVODE PROGRAM 
„SPRIJEČIMO NASILJE NA INTERNETU“

Zanimljiva i poučna predstava
Kako bi zaštitili djecu, a roditelje upoznali s opasnostima koje prijete njihovoj 
djeci u svijetu modernih tehnologija, Policijska uprava varaždinska, u suradnji 
s partnerima, u sklopu projekta “Nasilje preko interneta - cyberbullying” pro-
vodi program “Spriječimo nasilje na internetu”.

Jedna od aktivnosti 
programa je i predstava 
“Dislike” Gradskog kazali-
šta Zorin dom iz Karlovca, 
koja je igrana 8. svibnja, 
za učenike 7. i 8. razreda 
osnovnih škola u Lepoglavi 
i Kamenici.

U zanimljivoj i poučnoj 
predstavi učenici kroz ples 
i “spiku” upoznaju mladog 
youtubera, influencera i 
trap umjetnika pod pseu-
donimom Psycho mouse. 
On im govori o svom vir-
tualnom uspjehu, predno-
stima virtualnog svijeta, ali 
i cyberbullyingu i govoru 
mržnje. Navodi ih da spo-
znaju da zlostavljanje preko 
interneta ostavlja neizbrisi-
ve tragove u njihovim živo-
tima, upozorava ih na vla-
stito odgovorno ponašanje 
kako ne bi i sami postali 
žrtve ili počinitelji takvog 

nasilničkog virtualnog po-
našanja i ono najvažnije, 
navodi na zaključak, da 
izlaz iz opasne situacije po-
stoji samo ako se žrtva pra-
vovremeno ohrabri i zatraži 
pomoć, a počinitelj pravo-
vremeno prijavi policiji.

Ovaj projekt je podržao 
i pohvalio i Marijan Škva-
rić, gradonačelnik Lepo-
glave. 

- Projekt je usmjeren na 
osjetljivu skupinu djece, 
kao i na njihove roditelje. 

Današnja djeca i mladež 
preplavljeni su digitalnom 
tehnologijom koja ima svo-
je prednosti, no sa sobom 
nosi i one loše strane. Svje-
doci smo sve većeg i težeg 
nasilja preko interneta, a 
osobito su djeca ta koja 
su najosjetljivija na takvu 
vrstu nasilja. Hvala Poli-
cijskoj upravi varaždinskoj 
na programu. Vjerujem da 
su djeca izvukla pouku iz 
predstave - poručio je gra-
donačelnik Škvarić.

Lepoglava je s velikim uspjehom ugostila poklonike nordijskog hodanja

U Lepoglavi su bili rekreativci iz cijele Hrvatske

U Osnovnoj školi Ante Starčevića obilježen je - Dan škole

Poučna predstava za osnovnoškolce u Lepoglavi i Kamenici
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ČIPKARICE SU POZVALE BABY LASAGNU U 
LEPOGLAVU

Promocija čipke i 
čipkarstva
Na velikom uspjehu Baby Lasagni, hrvatskom 
predstavniku na ovogodišnjoj Pjesmi Eurovizi-
je, čestitale su i lepoglavske čipkarice koje su 
ovoga pjevača, koji je postigao globalni uspjeh 
s hitom - Rim Tim Tagi Dim, pozvale u Lepoglavu.

Marko Purišić, koji 
je na natjecanju za Pje-
smu Eurovizije 2024. 
osvojio drugo mjesto i 
najbolji rezultat Hrvat-
ske na ovom natjecanju, 
u programu Nove TV za-
hvalio je čipkaricama iz 
Lepoglave. 

- Ako budem došao 
u Lepoglavu, želio bih 
da mi se „ishekla“ maca 
ili Gospa - rekao je Baby 
Lasagna, koji je svojim 
„outfitom“ globalno pro-
movirao hrvatsku čipku i 
čipkarstvo.

TURISTIČKA ZAJEDNICA GRADA LEPOGLAVE 
ORGANIZIRA EKOLOŠKO-EDUKATIVNU AKCIJU 
“CVIJET ZA LJEPŠI GRAD”

„Dobri duh našeg 
grada“
Turistička zajednica grada Lepoglave i ove 
godine organizira ekološko - edukativnu akci-
ju - Cvijet za ljepši grad i poziva građane da se 
prijave za sudjelovanje u ovoj akciji.

- Gradska turistič-
ka zajednica ovu akciju 
uspješno provodi već 
više od 15 godina. Ovom 
tradicionalnom ekološko 
- edukativnom akcijom 
želimo potaknuti naše 
građane na uređenje ku-
ća i okućnica, čime se 
na bolje mijenja i sama 
turistička vizura lepo-
glavskog kraja. Želja je 
organizatora da ova ak-
cija ostane “dobri duh 
našeg grada” ali i da se 
pokaže kako samo jedan 
posađeni cvijet doprino-
si ljepoti mjesta u kojem 
živimo - istaknula je Lju-

bica Dubovečak, direk-
torica Turističke zajedni-
ce grada Lepoglave.

U ovoj akciji, koju or-
ganizira gradska turistič-
ka zajednica, mogu su-
djelovati svi koji žele, a 
vlasnici kuća i okućnica 
za sudjelovanje u akciji 
Cvijet za ljepši grad mo-
gu se prijaviti od 1. lipnja 
do 1. listopada.

Prijave prima foto-
graf Božidar Breški, na 
broju telefona 098 161 
4381, koji će i fotografi-
rati najljepše lepoglav-
ske balkone i dvorišta.

Baby Lasagna postao je promotor čipke i čipkarstva

MAJA MARIJA ČRETNI U FINALU 8. IZBORA „NAJLJEPŠA MAMA HRVATSKE“

Uspjeh naše Lepoglavčanke
Početkom svibnja u Šibeniku je održan 8. izbor „Najljepša mama Hrvatske“, a 
u finale izbora zasluženo se je plasirala Maja Marija Čretni iz Lepoglave, koja 
je tom prigodom na najljepši način promovirala svoj grad, noseći bluzu od le-
poglavske čipke.

Kako bi joj čestitao na 
odličnom plasmanu, ali 
i zahvalio na promociji 
Lepoglave, Maju Mariju 
Čretni u lepoglavskoj je 
vijećnici ugostio gradona-
čelnik Marijan Škvarić.

- Ponosan sam na 
uspjeh naše Lepoglavčan-
ke, tim više što je svojim 
sudjelovanjem na izboru 
promovirala vrijedan i va-
žan predmet naše bašti-
ne - lepoglavsku čipku. 
Majčinstvo je najljepša, 
ali i najteža zadaća, a na-
ša Maja Marija, uz to što 
ima četvero djece, svojim 
radom i marljivošću obo-
gaćuje i život cijele naše 
zajednice. Drago mi je da 
je na izboru za Najljepšu 
mamu Hrvatske uspjela 
na najljepši način predsta-
viti ne samo lepoglavsku 
čipku, već i svoj talent he-

klanja, kao i radove svojeg 
obrta „Mamina kreativna 
svaštaonica” i na tome joj 
od srca čestitam - istaknuo 
je gradonačelnik Marijan 
Škvarić.

Bluzu od lepoglavske 
čipke koju je Maja Mari-
ja Čretni nosila na izboru 
izradile su vrijedne ruke 
lepoglavskih čipkarica, a 
rađena je prema izvornim 
nacrtima dizajnerice le-
poglavske čipke Danice 
Brőssler. Cjelokupni je 
dojam upotpunjen unikat-
nim nakitom s motivima 
lepoglavske čipke.

- Iako iz Šibenika ni-
sam donijela lentu, boga-
tija sam za lijepo životno 
iskustvo, jer sam promo-
virala svoje talente, svoj 
posao i svoj grad Lepo-
glavu. Stekla sam puno 
poznanstava i prijateljstva 

te dokazala da nikad nije 
kasno za ostvarenje svojih 
snova. Četiri sam dana u 
Šibeniku provela okružena 
divnim ženama, majkama, 
kraljicama svih dobnih 
skupina, iz različitih dije-
lova lijepe naše Hrvatske, 
s različitim statusima ob-
razovanja, bračnog statu-
sa, broja djece. Svaka od 
nas je talentirana, jedin-
stvena i posebna na svoj 
način - rekla je na prijemu 
u gradskoj vijećnici Maja 
Marija Čretni i zahvalila na 
podršci Gradu Lepoglavi i 
gradonačelniku Marijanu 
Škvariću, Turističko-kul-
turno informativnom cen-
tru Lepoglava i direktoru 
Kristijanu Bizeku te svi-
ma koji su doprinijeli da 
Lepoglavu i njenu vrijednu 
baštinu predstavi široj jav-
nosti.

Na promociji Lepoglave Maji Mariji Čretni zahvalio je gradonačelnik Marijan Škvarić

Maja Marija Čretni plasirala se je u finale izbora „Najljepša mama Hrvatske“


